
SKOK V POLETJE
(Mef) Če je soditi po prvomajskih praznikih, potem se nam 
obeta turistična sezona, podobna tisti iz najboljših 
predvojnih let ali tisti iz povojnega obdobja, ko si še nismo 
upali v hrvaška turistična središča. Tako so govorili in pisali 
turistični novinarji in strokovnjaki ob pogledu na polne 
obmorske hotele, na množico sprehajalcev, ki so napolnili 
naše "promenade" in zasedene gostilniške mize med 
dvanajsto in tretjo uro. Tudi v Izoli je bilo tako: hoteli 
zasedeni, avtokamp zgodaj oživljen, gostilne dobro 
napolnjene, sprehajališča polna, parkirišča prenapolnjena. Pa
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smo tam. Parkiranje je postalo problem že pred sezono, 
prvomajska zmeda, pa je bila le prvi opomin, kaj se nam 
obeta to poletje. Žal z občinske strani ni slišati o nobenih 
ukrepih, kar je seveda povsem razumljivo, saj je tajnica Neva 
že nekaj časa edino živo bitje, ki ga je moč srečati ob 
najlepših pisarnah v prvem nadstropju občinske stavbe. 
Edina novost je, da pobiralci parkirnine že vztrajajo do 
desetih zvečer, vse drugo pa je v senci predvolilnega boja. 
Tudi trgovci se niso izkazali. Turisti, ki so v skupinah zašli v 
takoimenovane trgovske ulice so lahko ocenjevali izložbe in
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zaman pritiskali na zaklenjena vrata. Prazniki so prazniki, radi 
porečemo. Pa se nam vendarle lepo zdi, ko so v sosednjem 
Cradežu v petek in svetek odprte vse trgovine, ker tamkajšnji 
trgovci pač živijo od svojega dela. Gostincem je v soboto 
začelo zmanjkovati takoimenovanih svežih rib, v nedeljo pa 
kruha, v mestu ni bilo nobene zabave, ki bi popestrila sončne 
dni, tisti, ki so si šli ogledovati zgodovinske spomenike so 
ostali z dolgim nosom. Če je soditi po prvomajskih praznikih 
se Izoli obeta veliko turistov, majhen iztržek, slaba volja in 
nove zahteve po problemski seji občinskega sveta o turizmu, 
ki tudi to predsezono ni doživela svojega stvarnika.
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spešen bančni strokovnjak

uspešen direktor
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kandidat LDS za župana občine Izola
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DeSUS IZOLA SPOROČA SVOJIM 
ČLANOM IN SIMPATIZERJEM
Izvršni odbor naše stranke je, po razpisu nadomestnih volitev za izolskega 
župana, med ostalim obravnaval ponudbe drugih strank za podporo 
njihovih kandidatov. Po temeljitih razpravah smo prišli do zaključka, da v 
prvem krogu volitev ne sklepamo sporazuma z nobeno stranko ali 
kandidatom za župana. Tak sklep smo sprejeli na zadnji seji, dne 29.aprila 
1997, ker se nekateri kandidati še niso predstavili s svojimi programi, zlasti s 
področja izboljšanja življenskih pogojev občank in občanov Izole. Kljub 
temu, da naša stranka ne nastopa s svojim kandidatom, vabimo svoje člane 
in simpatizerje, da se volitev udeležite in glasujete za tistega kandidata, za 
katerega ocenjujete, da bo s svojim programom in delom zagotovil rešitev 
odprtih problemov v občini in se najbolj približal programu naše stranke.

Predsednik 10 DeSUS Stanko JENKO

PLAKATNA VOJNA TUDI 
DOBESEDNO
Poleg verbalne smo zdaj priče tudi dejanski plakatnivojni. Nekateri volilni 
štabi se pritožujejo, da nasprotniki (posebej na podeželju) trgajo njihove 
plakate in lepijo svoje, zelo konkretni pripombi pa so imeli predlagatelji 
skupne kandidatke ZLSD, ZZP in IDZ, saj so jim neznanci ukradli velik pano, 
ki je bil postavljen na Maliji. O dogodku je bila obveščenatudi policija, ki je 
opravila preiskavo, žez dan ali dva pa se je pano (v zelo slabem stanju) 
znašel na starem mestu. Neznanci so razbili tudi pano istih predlagateljev 
pri mostu čez obvoznico.

KAJ OBČINA DAJE KS?
Vseh pet izolskih krajevnih skupnosti je v začetku tedna prejelo sklep 
Župana skaterim jih obvešča o pogojih financiranja njihovega delovanja. 
Krajevne skupnosti so namreč dvakrat zavrnile predlagano pogodbo o 
prenešenih nalogah, ki jo je pripravila občinska uprava, o zapletu je bilo 
precej slišati tudi na sejah občinskega sveta, sestajali so se sveti krajevnih 
skupnosti in svet skupnosti KS, ki se je o problematiki pogovarjal tudi s 
kandidati za novega župana. Vse skupaj je bilo časovno zelo omejeno, 
saj je dvema tajnikoma KS (Korte in Staro mesto) z začetkom maja 
pretekel šestmesečni rok zaposlitve po začasnem sklepu. Svet KS je na 
posvetu s kandidati predlagal županu dr. Gaspariniju, naj podaljša 
začasno financiranje (dve tajniški plači) za dva meseca, do izvolitve 
novega župana, na kar je sedanji župan tudi pristal.
Sklep, ki so ga prejele KS pa dejansko uveljavlja tisto, kar so KS že dvakrat 
zavrnile, to je razdelitev sredstev za prenešene naloge po krajevnih 
skupnostih v naslednjih odstotkih (KS Staro mesto- 20, KS 2-20, KS 
Livade 25, KS Jagodje 35, KS Korte 50%). Nadalje se krajevnim 
skupnostim zagotavlja mesečno financiranje materialnih stroškov v višini 
50.000 SIT. Krajevne skupnosti, ki so lani izkazale primanjkljaj naj bi v 
enkratnem znesku dobile naslednja sredstva:KS Staro mesto - 33.550 
SIT, KS Livade - 168.666 SIT, KS Jagodje 150.000 SIT, KS Korte 172.504 
SIT)
Iz sklepa je moč povzeti, da občina vztraja pri svojem, kako bodo 
reagirale krajevne skupnosti pa bo videti prav kmalu, saj so nekateri sveti 
KS že pred tem najavili svoj kolektivni odstop.



ZAPRTA MOROVA VUGA
(KB)Te dni je na delu Morove ulice od križišča s Tomažičevo do 
križišča z ulico Oktobrske revolucije zapora, ki naj bi trajala do 
konca tega tedna.
Hiše na tem delu ulice bodo dobile nove priključke na vodovod, saj so 
stare salonitne cevi že močno dotrajane. Ker poteka vodovodna cev, ki 
prihaja iz rezervoarja nad Jagodjem, po nasprotni strani cestišča, je 
bilo potrebno pač cesto zapreti in prekopati.
Ta teden se bodo torej prebivalci Jagodja, oz.tistega dela Izole nasploh, 
vozili po obvozu po Tomažičevi ulici, ki je pred kratkim dobila novo 

asfaltno prevleko. Vendar pa tudi dela na tej cesti še niso zaključena in 
nad asfaltom štrlijo kovinski pokrovi kanalizacijskih in podobnih 
jaškov ter čakajo na zaključni sloj asfalta. Zato previdnost ni odveč, da 
ne bo potrebno menjavati kakšne gume.

NEVARNA TOMAŽIČEVA OUCA
Stanovalci hiš na območju med parkom Arrigoni, hotelom Delfin in 
Morovo ulico vztrajno opozarjajo na nevarno križišče med Dantejevo, 
Tomažičevo in Morovo ulico (odcep za hotel Delfin). Na tistem delu se 
na novonastalo križišče priključi tudi dostopna cesta, ki pelje proti 
bodoči poslovni stavbi Marine. Ta cesta se spušča v naklonu, povrhu 
vsega pa je preglednost še nekoliko zmanjšana, tako daje že prišlo do 
nekaj trčenj, saj nekateri "divji" vozniki zdaj z veliko hitrostjo 
pripeljejo z Dantejevo v Tomažičevo ulico.
Za varnost na tem delu cestišča bo zagotovo bolje poskrbljeno, ko bo 
opravljen tehnični prevzem, zdaj pa gre dejansko še za gradbišče, ki bi 
ga bilo treba zavarovati, kot je za gradbišča potrebno.

Krajevna skupnost Jagodje - Dobrava

VABILO

Na podlagi 44. člena Statuta Krajevne skupnosti Jagodje - Dobrava 

sklicujem ZbOT kTJljjIIlOV KS Jagodje - Dobrava, ki bo

v četrtek, 8. maja 1997 ob 20.00 uri
na sedežu Krajevne skupnosti (dvorana)

Dnevni red:
1. Nadaljevanje gradnje obalne ceste
2. Seznanitev o situaciji ZN Bencinski servis - Sever ter 
nadaljevanje aktivnosti (informacijo bo podal odbor krajanov)

Vabljeni so: kandidati za župana občine Izola, enota za urbanizem, 
grad. in stanovanjske zadeve občine Izola, člani Sveta KS in 
občinski svetniki iz KS Jagodje - Dobrava

IZOLflNKE IN IZOLRNI! 
BORKE IN BORCI I

Zdru“enje borcev in udeležencev NOB Izola 
vas vabi na

PROSLAVO

DNEVA ZMAGE,
ki bo v petek, 9. maja ob 19. uri

na terasi Srednje gostinske in turistične šole 
(hotel Riviera) v Izoli.

Slavnostni govornik bo poslanec Državnega zbora

Borut Pahor
Kulturni program bodo izvajali

igralce Polda Bibič in 
mešani pevski zbor Društva 

upokojencev iz Izole pod vodstvom 
dirigenta fingela Turka.

Prisrčno vabljeni!

ZA VOLITVE 3.583.100 SIT
Za izvedbo dveh krogov volitev novega izolskega župana so v 
občinskem proračunu morali rezervirati nekaj več kot 3 in pol milijone 
tolarjev, kolikor naj bi znašali stroški celotne priprave in izvedbe vseh 
volilnih postopkov. Če drugi krog ne bo potreben bodo stroški nižji za 
nekaj več kot pol milijona tolarjev.
Precejšen del stroškov predstavljajo nadomestila članom volilnih 
odborov, ki jih bo kar 84, delali pa bodo na 13 - tih tradicionalnih 
voliščih in na predčasnem volišču v občinski stavbi. Za različne 
materialne stroške in volilne imenike bo treba odšteti blizu milijon 
tolarjev. Seveda pa je treba upoštevati tudi povrnitev stroškov 
predvolilne kampanje. Kot je sklenil občinski svet naj bi nosilci 
predvolilne kampanje, če bo njihov kandidat dobil več kot 10 
odstotkov glasov, dobili za vsak glas po 40 tolarjev. V najslabšem 
primeru (za občino) bi to pomenilo, da mora občina kandidatom 
povrniti nekaj manj kot 400.000 tolarjev.
In ko smo ravno pri stroških predvolilne kampanje. Po sklepu OS 
morajo kandidati po opravljenih volitvah njim in računskemu sodišču 
dostaviti poročilo o porabljenem denarju v predvolilne namene.
Sicer pa, kot nam je povedal tajnik občinske volilne komisije, Boris 
Milenkovski na občinski volilni komisiji niso prejeli nobenih pritožb 
na račun predvolilne kampanje, saj je za to pristojna Občina oziroma 
Župan ter seveda redna sodišča. Zdaj je treba le še počakati 18. maj.

GIOVANIN
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WATERLOO
WATERLOO je predvolilna rubrika pisem bralcev za katero veljajo ista pravila kot za rubriko PTT's NOT DEAD.

JURIŠNIKOM V ODGOVOR
Predstavniki ZLSD se oglašamo le, ko predstavljamo svoje programe in stališča ali ko 
smo že toliko izzvani, da je odgovor nujen. Metod spodaj opisanih se mi ne 
poslužujemo.
Ce bi to bilo le s strani gospoda Goljevščka, ki vodi po kvadratnih metrih popisane 
površine in kilaži sproščene jeze, etiketiranj, širjenja neresnic in polresnic, se gotovo 
ne bi oglasil. Menim, daje nenevaren in so članki prenizkega kulturnega nivoja, saj ga 
skoraj nihče več ne bere in je kredibilnost že zdavnaj izgubil. Tako se tudi kakšne 
njegove pametne pripombe in ideje izgubljajo v plevelu. Njegova dvoličnost se je 
npr.pokazala ob sicer zelo pozitivni akciji čiščenja obale, ko je objavil sliko, kjer vidni 
tudi g. Zadel in še dva "aktivista", ki so jo takoj po slikanju ucvrli in pustili delo 
drugim.
Kot bralec ugotavljam, da je dobil pisunskega pribočnika in čez noč novonastalega 
strokovnjaka za vse človeške in izolske probleme ter novega strokovnjaka za 
proučevanje zgodovine gospoda Padarja, s katerim kar tekmujeta.
Mislim, daje gospod Goljevšček dokončno razgalil svoje svetovnonazorske poglede z 
žaljenjem velikega števila Izolank in Izolanov, ko jih je označil za "trume frizerk in 
navadnih delavcev", ki da so po socialnem statusu sposobni reagirati na splošne 
probleme le, če jih kdo povabi - podkupi - z "vinom in klobasami", kot seje v enem 
svojih članku jasno izrazil. Dovolim si svojo osebno oznako vsega tega z besedo 
ODVRATNO.
Predlagam spet uredništvu Mandrača, da predlaga gospodoma Goljevščku in Padarju, 
naj izdata skupaj z novimi jurišniki svoj časopis, naprimer KARKOLI REKLA, 
KAZALA - časopis za sproščanje laži in frustracij po stalinističnih metodah "ponavljaj, 
ponavljaj,.... dokler mi ne bodo vsi verjeli". S tem bodo sprostili Mandrač, da bo imel 
več prostora za pisanj el o pomembnih stvareh za nas Izolane.
Ker smo v predvolilni kampanji, se sistematično blatenje ZLSD in Brede Pečan že 
nekaj časa povečuje. Svoje sedaj dodaja poleg znanih še Slovenski Forum s svojim 
kandidatom Janezom Jugom in predstavnico Jelko Morato Vatovec. Ne vem, zakaj oni. 
Na to, da so oni kršili in še kršijo dogovorjen in zakonsko določen način predvolilne 
kampanje, mi v ZLSD NISMO reagirali. Za to so organi, ki so za take stvari zadolženi. 
Vse kaže, da za Slovenski forum velja, da dokler ti organi ukrepajo pri "drugih", je vse 
v redu, ko pa ukrepajo nad "nami", je to kršenje človekovih pravic.
Zakaj blatiti, in to popolnoma neosnovano, ZLSD in kar tako, mimogrede, še Istrski 
demokratski zbor - DDI?
Predstavnica kandidature gospoda J.J. gospa J.M.V. je skupaj z vsemi nami 
predstavniki kandidatur bila na analizi dokumentacije kandidatov na občinski volilni

komisiji. Po sklepu Ustavnega sodišča in obrazložitvi tudi zadnjega mnenja vrhovnega 
sodišča (zadnje instance, ki v teh sporih razsoja) je bilo ugotovljeno, daje IDZ - DDI 
trenutno politična organizacija, ima subjektiviteto politične stranke in s tem tudi pravico 
kandidiranja svojega kandidata.
Niti gospa J.M.V. ni imela po obrazložitvi in pregledu pisnih dokazil več vprašanj in 
pripomb na to, sedaj pa Bredi Pečan očitajo podporo "ilegalne" IDZ - DDI iz Izole - 
neveijetno! Tudi če bi to bilo res, naj ne pozabijo, da smo Bredo kandidirali posebej še 
skupina občanov (nad 50 podpisov), ZZP in ZLSD.
Mi smo vedno bili za sodelovanje in si to še želimo, očitno pa predlagatelji nekaterih 
kandidatov delajo na izključevanju. Ali ti kandidirajo samo za del Izolanov? Izolo 
moramo pognati naprej kot celoto z vasmi in mestom in vsemi občani vred.
Bodi dovolj, gremo delat! Lep pozdrav,

Lucio Gobbo 
ZLSD Izola

P.S. Uredništvu Mandrača svetujem, da prebere svoje LASTNE napotke... za rubriko 
Waterloo (kulturni nivo pisanja...) in jih uporabi za dopisnike in samega sebe, ko 
govorijo o drugih (nas Izdanih posebno).
Pripis uredništva:
Sicer smo obljubili, da se v "debate" ne bomo mešali, ker pa nas Lucio že omenja bi 
bilo lepo in prav, da pove s čim smo si mi zaslužili del njegovega "karanjaDa ne s 
komentarjem o popolni kulturni ignoranci in kulturni neosveščenosti Izolanov, h 
kateri je, žal, prispeval tudi sam? Če ga je tisti zapis prizadel smo veseli, ker to 
pomeni, da kulturno, idejno in politično le še ni čisto otopel in bo naslednjič med 
svetlimi izjemami

V. ALEŠU, IZOLSKEMU SVETNIKU !
...Ker so ti na Mandraču posvetili (tokrat!) res mnogo prostora, naj te opozorim, da tisto, 
kar je zapisano, nekateri tudi preberejo, in zapovrh skušajo še razumeti ! Zato te 
sprašujem, ali spoštuješ volilce zdaj kaj bolj, kot si spoštoval pred leti volilce gospoda 
mag. oec. Janeza Juga ?
Odgovor si tako ali tako že podal sam, ko gospodu A.R v 212 št. Mandrača omenjaš 
"svoj" procent preteklih volitev. Kot glavni "um" vseh volilnih štabov doslej zelo dobro 
veš, da si bil izvoljen tudi s pomočjo vseh ostalih volilcev tvoje stranke v občini in ne le 
tistih v Jagodju-Dobravl! Referendumski podpisi se zbirajo (žal!) le v krajevni 
skupnosti, sicer ti zagotavljam, da bi se navedene cifre precej spremenile ! S tako 
matematiko se pač ne da priti daleč, ali pa misliš morda nasprotno ? Kaj vse še je ali tudi 
ni "dopustno", "nepravilno", "nemoralno" in "v mejah dovoljenega" in, hvalabogu še o 
čem drugem, pri volilni kampaniji ali tudi sicer v javnem delovanju, o tem govori 
zakonodaja, pri katere sprejemanju je sodeloval tudi "tvoj dragi Janez" in jo morda celo 
pozna?

Ql m/FNSKI FOPIIIVA

kandidat Slovenskega foruma-Primorskega foruma za župana občine Izola:
• za ekonomsko, družbeno in duhovno polnovredno življenje občanov
• proti kraji družbene lastnine
• proti namernemu uničevanju izolskega gospodarstva

* • zato, da bomo vsi gospodarji svojega mesta, ne le tisti, ki bodo imeli denar
I
c
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Zakonodaja predvideva tudi postopke pri sankcioniranju, kazensko odgovornost, 
denarne in drugačne kazni... Ali tudi: če v Mandraču "Dragemu Janezu" malo "pamet 
posoliš”, to še ne pomeni, da se obnašaš "po črki zakona" in da si postal zdaj ravno ti 
najboljši advokat v pravni državi! In ravno tvoja naj bi bila zdaj zasluga, daje pred leti 
mag. Jug postal poslanec ?!?
Sicer pa trdiš, da boš kot član konkurenčnega volilnega štaba deloval v smislu zakonov 
Republike Slovenije. Ali res vetjameš v to, kar trdiš? Zakaj pa je potem potrebno 
politične stranke vpisati v register pri Ministrstvu za notranje zadeve? Zaradi lepšega, 
ali ker je to "po črki zakona" ?
No, tvoja politična partnerica, kije izobesšena na javnih mestih skupaj s čtvojoč stranko 
in promovira kandidatko za županjo, v Sloveniji ni registrirana kot stranka. Prav se mi 
zdi, da javnost to izve! Ali še drži tisti ljudski rek: "Povej mi, s kom se družiš, povem ti, 
kdo si!"
Sprašujem se, ali greste v vašem volilnem štabu v svoji gorečnosti mimo tudi tako 
daleč, da poleg groženj z zlorabo policije, z zavajanjem volilcev z v Sloveniji 
"neobstoječo" stranko, zlorabite tudi izolske družine, kar vse prebivalce Slovenske Istre 
in še celo institut predsednika države, gospoda Milana Kučana ? Saj gre za zlorabo, če 
si neka kandidatka vsvojem volilnem programu dovoli bahanje, češ, da je povabila 
predsednika g. Milana Kučana na prvomajski piknik v imenu vseh prebivalcev 
Slovenske Istre, ali pa se morda motim ?
Obveščam te, daje gornje vprašanje že naslovljeno na kabinet predsednika države.
In ob koncu še, moj Aleš: Če boš v življenju samostojno in neodvisno uspešno prehodil 
toliko poti kot g. mag.oec. Janez Jug, s tako pošteno in pokončno držo, boš morda prišel 
do spoznanja, da si v svoji mladostni neučakanosti, bolni častihlepnosti in provincialni 
omejenosti slepo nasedal tistim, ki so te omamljali z lahkim in bogatim zaslužkom v 
zameno za velike packarije!
Pa uspešno prodaj svoj avto!

Peter Vlašič
(kot smo ie obvestili bomo v rubriki objavljali le tiste dele pisem, ki prinašajo 
splošno aktualno vsebino, zalo smo prvi del vašega dopisa uredniško krajšali 
Prepričani smo, da bistva vašega sporočila s tem nismo okrnili)

ODGOVOR SVETNIKU A. B. - ju
Spoštovani svetnik A.B., hvala za odgovor. Ali je odgovor zadovoljiv ali ne bodo 
ocenili bralci Mandrača.
Zanimivo je, da se sklicujete na Zakon o poslancih, istočasno pa kot predlagatelj sklepa 
št. 234 Občinskega sveta o zamrznitvi referendumskih pobud, niste upoštevali Zakona o 
referendumu. Očitno so dovoljena dvojna merila, glede na to, kako Vam v danem 
momentu bolj ustreza. Glede na vašo seciranje podpisov na pobudah, smatram, daje to 
nedopustno. Referendum se mora izvesti na celotnem ozemlju občine, zato bi bili 
podpisi lahko zbrani recimo s strani krajanov Kort ali drugega dela občine za katero 
koli vprašanje v občini Izola in so popolnoma legitimni in legalni. Gospod A.B., sami 
dobro veste, da zadostuje 200 podpisov za pobudo. Za zahtevo, pa je potrebno pridobiti 
10 % (okoli 1150 overjenih podpisov) volivcev občine Izola. To možnost ste s vašim 
predlogom ter sprejetim sklepom OS krajanom oduzeli. Zato je vaše pisanje o tem, kje 
so bili podpisi zbrani čisto zavajanje javnosti.
Opozoril bi Vas, da mi ne pripisujete besed, katerih nisem izrekel in napisal. Sami dobro 
veste, daje te besede izrekel predstavnik odbora, ki pa ni A.R (govor je bil objavljen v 
Mandraču), kateri je bil legitimno in legalno izvoljen na zboru krajanov dne 28.5.1996 
(zbor krajanov je ena od oblik odločanja). Odločitev, da se ne udeležite zbora krajanov 
in se javno zavzamete za gradnjo BS je bila prepuščena Vam.
Ponovno vas prosim, da v bodoče najprej previrite kar napišete.
P.S. Lepo prosim, ne zavajajte javnosti.

Alojz Padar, Izola

NE HVALA, ZA TAKEGA ŽUPANA
Nekateri v Izoli mislijo, da smo na splošno Izolani kratkega spomina in še bolj 
kratke pameti. Nekatere politike si ljudje zapomnijo po dobrem delu, nekatere po 
slabem, take pa, ki niso pa nič naredili, kot javno izvoljeni predstavniki, pa volilci 
ne volijo ponovno. Naša dva ex-predstavnika iz Izole v državnem zboru nista po 
poteku svojega mandata še nič poročala Izolanom, kako uspešno sta predstavljala 
Izolo. Zanimivo pa je, da oba računata na avreolo iz državnega zbora in kandidirata 
za župana Izole, kakšen bo ta župan, ki že pred izvolitvijo krši pravila in uredbe 
svojega mesta ?
Gospod Jug, oziroma njegova stranka in predlagatelj Juga - Slovenski forum, so z 
lepljenjem svojih naznanil in plakatov vse vprek, na dovoljenih in nedovoljenih 
mestih, že dokazali, kakšnega župana naj bi imeli!!!
Gospa Pečanova v Mandraču in svojih pismih Izolanom sladousti, kako, da bo 
dobra županja vsem Izolanom. Podpisuje se že s pridevnikom "vaša", njena 
posebnost pa je prav gotovo osebno pismo z logotipom treh izolskih strank, ki jih je 
delila izolska pošta po nabiralnikih.
Toliko osladnosti in neslanosti od časa politkomisarjev nisem več slišal ali bral. In 
to naj bi bila županja vsem Izolanom? Ako nam je od petinštiridesetletne 
vladavine njene bivše in sedanje stranke ostala samo nostalgija po lepih praznikih 
in sladkih obljub za naprej. Hvala za takšne pridobitve ! Tisti Izolani, ki imamo še 
dober spomin, ki jim je kaj mar za boljšo in lepšo Izolo, takih ljudi za svojega 
župana ne bomo volili 1

Frantar V.

Župan se voli po večinskem volilnem sistemu, za katerega 
se je v letu 1996 na referendumu odločilo več kot 250.000 
državljanov Slovenije.
Odgovornost župana je velika, zato smo se 
Socialdemokrati odločili za koalicijo strank slovenske 
pomladi in izbrali skupnega kandidata za župana g. 
Ivana Bizjaka. V koaliciji zbrani Izolani imamo veliko 
izkušenj za reševanje nakopičenih problemov v Izoli. Zato 
se obračam na Vas, volilke in volilci, ki ste mi 
zaupali svoj glas, da prepričate 
še ostale neopredeljene in na 
volitvah za župana podprete g.
Ivana Bizjaka tako, da obkrožite 
št.3 na glasovnici.

£j[\1 volilk in volilcev me je podprlo 
OvA na volitvah za DZ 96

Ponovno se Vam zahvaljujem za izkazano zaupanje na 
državnozborskih volitvah leta 1996 in Vas vabim, da se 
udeležite volitev za NOVEGA župana naše Izole.
S podporo skupnemu kandidatu g. Ivanu Bizjaku - 
Giovaninu bomo pomagali vsem nam, saj sem prepričan, 
da je g. Bizjak osebnost, ki ob podpori SDS, SKD, SLS, 
Zelenih in 7 svetnikov občinskega sveta lahko največ 
naredi za Izolane in Izolo. S svojim glasom ZA župana g. 
Ivana Bizjaka podprite prizadevanja vseh nas, ki nam ni 
vseeno, kakšna bo Izola in naše življenje 
v njej, in si za to prizadevamo 
tudi z dejanji v občinskem 
svetu in ne samo v predvolilnih 
obljubah.

/tMsanlia? 412 SaliS'podp'l°

tkano OMEJ) 756

Podružnica SLS Izola je z internim glasovanjem 
prepričljivo potrdila podporo kandidaturi g. Ivana Bizjaka 
za župana Izole. Prepričan sem v sposobnosti in kvalitete 
g. Ivana Bizjaka in sem mnenja, da lahko s skupnimi 
močmi ponudimo Izoli le najboljše, kar si tudi zasluži.
G. Ivan Bizjak ima dolgoletne vodstvene in poslovne 
izkušnje in je zaradi svojega nastopana v javnosti 
medijsko znana osebnost v Izoli in Sloveniji.
Zatorej pozivam volilke in volilce izole, da 
se udeležimo volitev in 
skupno podpremo našega 
Giovanina.

Vrnimo Izoli nasmeh!

Zeleni Izole smo se vedno zavzemali za normalno 
politično stanje v občini, v prvi vrsti pa za spoštovanje 
zakonitosti, ki ščiti naravo, okolje in človeka.
Do sedaj so se zapovrstjo kršile zakonitosti na račun 
interesov in koristi vladajočega sloja ljudi. Kandidat za 
župana g. Ivan Bizjak nam vliva zaujtanje, da se bodo 
stvari spremenile. Župan ima dolžnost in možnost 
zaščititi zakonitost.
Ob trdnem hotenju in pripravljenosti štirih strank smo 
prepričani, da mu bo to uspelo, zato svetujemo 
vsem zelenomislečim, da se tej 
podpori pridružite. ^ | JgSL*

181 S“S“S,podprto
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KANDIDATI SE PREDSTAVIJO

Tokrat objavljamo odgovore drugih 
treh kandidatov za župana občine 
Izola. Vsem smo zastavili ista 
vprašanja, odgovore pa so poslali 
na uredništvo in mi jih objavljamo 
po vrsti, tako kot smo jih prejeli.
Za zrelo odločanje na volišču je 
kandidate treba poznati.
Spoznajte jih!

Za začetek se predstavite.

Kje stanujete in kako poznate svoje okolje 
in Izolsko občino nasploh?

Kdo podpira vašo kandidaturo?

Kako ocenjujete svoje možnosti za uspeh?

Kako ste si zastavili svojo predvolilno 
kampanijo in kakšne akcije imate v načrtu?

Kakšno podobo Izole vidite danes?

Kakšno Izolo si predstavljate v letu 2000?

Naredite prioritetni vrstni red gospodarskih 
dejavnosti v Izoli!

Kako ocenjujete delo občinske uprave in 
kaj načrtujete ob izvolitvi?

Ali je po vašem mnenju Izola obsojena na 
vlogo predmestja Kopra?

Kje bi občina Izola lahko dobila več 
denarja za svoj razvoj?

I da ali ne odgovorite na naslednja 
vprašanja!
•Ali se strinjate s selitvijo Droge v Izolo? 
■Ali podpirate hitro dokončanje marine? 
■Ali je bilo gospodarjenje z občinskimi 
zemljišči doslej primerno?
■Ali bi mili Hlini posegatipo referendumu kot 
obliki odločanja krajino)?
■Poznalepredsednike izolskih polit strank? 
■Ali dobro poznate vse protikandidate?
■Ali veste, kakšna je plača župana?

Ali poznate razmerje sil r Občinskem svetu 
in kako si zamišljate svoj položaj v odnosu 
do OS, če boste izvoljeni?

Naštejte nam pet najboljših prijateljev!

Ali ste naročnik Mandrača?

I
- Sem Celestina Ražman, rojena (na žalost 
že) leta 1937, imam končano osnovno šolo, 
po poklicu sem branjevka, zaposlena pa kot 
upokojenka.

- Stanujem v Jagodju na Osojni 1. Ker sem v 
Izoli že od leta 1959 jo zelo dobro poznam, 
v dobrem in slabem.

- Mojo kandidaturo podpirajo podpisniki in 
velika večina Izolanov, skratka vsi, ki me 
poznajo.

- Mislim, da imam od 40 do 50 odstotkov 
možnosti za izvolitev že v prvem krogu.

- Moja volilna kampanja bo predvsem 
vesela. Zadnji teden bomo naredili veselico 
pred Delikateso, razdelila bom Izolankam in 
Izolanom kakšne rožice in predvsem sebe in 
moj vesel smeh.
- Danes je Izola preveč mrtvo mesto, manjka 
ji življenja, optimizma, dobre volje.

- Na vsak način bi morala biti Izola bolj 
vesela, bolj zadovoljna. Ljudje bi morali 
dobiti delo, vsaj v izolski upravi bi morali 
biti zaposleni Izdani.

- Treba je razvijati turizem in gostinstvo, 
trgovino, kmetijstvo in predvsem obrt. Če 
so ceste slabe jih je treba popraviti, če fasa
de odpadajo jih je treba popraviti, če do Ba- 
redov ni asfalta gaje treba narediti, če je 
preveč ramp jih je treba ukiniti, če je prema
lo parkirišč jih je treba narediti.

- Občinsko upravo premalo poznam, da bi jo 
lahko kar tako kritizirala. Eni so slabi, eni 
pa so dobri. Na splošno pa bi lahko bili bolj 
za ljudi ina manj samo zase.

- Nikoli ne bi smeli biti in nikoli ne bomo.

- Treba je videti če v občino pride kaj 
denarja iz marine, kako se denar zapravlja 
za druge namene kot pa je bil dobljen. Treba 
je videti, kje je denar od prodaje stanovanj. 
Izdane je treba podpirati, ne pa jim samo 
jemati.

DA
DA

NE VEM

DA
DA
DA
NE

- Do občinskega sveta bom imela takšen 
odnos, kot si ga bodo zaslužili. Če bodo 
želeli delati za dobro Izole bo odnos dober.

- Bom naštela prve, ki mi pridejo na pamet, 
ko se ozrem okoli: Vozila Fredi, Bogdan 
Gerk, Marjan Černač, Vili Jerman, Lina 
Benčič, Nelo in še nekaj sto njih.
-DA

- Sem Srečko Baričič, 1946, inženir 
strojništva, diplomirani ekonomist, direktor 
INDE Koper

- Živim v ulici Istrskega odreda 4. Mislim, 
da Izolo dobro poznam.

- Prijatelji in znanci ter dobro misleči občani 
Izole.

- Menim, da imamo možnosti za uspeh vsi 
kandidati.

- Ne bom imel predvolilne kampanje.

- Taka kot je - je lepa. Želim si, da bi tudi 
ljudje, ki v njej živijo, lepo živeli.

- Prijazno, lepo urejeno, obmorsko letovišče 
z industrijskim zaledjem.

- Za to so potrebne strokovne analize in bi 
lahko naredil komu krivico, če bi delal ta 
redosled po občutku. Najprej bi se morali 
zmeniti za kriterije po katerih bomo 
rangirali.

- Občinska uprava bi morala delati v korist 
"tu živečih Izolank in Izolanov" in ne v 
korist "nekega kapitala". Uprava je zaradi 
občank in občanov in ne obratno.

-Ne.

- Finančniki morajo dati odgovor kje dobiti 
finančna sredstva za razvoj. Izpustiti pa ne 
moremo nobene priložnosti.

DA
DA

NE

DA
NE
DA
NE

- Poznam. Deloval bom povezovalno, v 
dogovoru glede na skupne interese in v 
skladu z določili statuta občine Izola.

- Ne želim užaliti ostalih prijateljev, kijih ne 
bi naštel, zato ne bom našteval imen.

-DA

-Ime mi je Vojko Maver, rojen sem leta 1953 
, sem diplomiran ekonomist, zaposlen kot 
generalni direktor Holding Delamaris p.o.

-Živim v Obrtni ulici št. 1 v Livadah in Izolo 
poznam dovolj dobro, da vem kaj je narobe 
in kaj je treba storiti v dobrobit občanov.

-Podpira me LDS - Liberalna demokracija 
Slovenije, njeni člani, dosedanji župan dr. 
Gasparini in dr. Janez Drnovšek.

--Če ne bi videl realnih možnosti za uspeh 
sploh ne bi kandidiral.

- Ker sem do sedaj delal v bančništvu in 
gospodarstvu in se nisem prekladal po 
političnih stolčkih se zavedam, da nisem 
dovolj poznana oseba. Rad bi, da me bolje 
spoznate, tako kot program, ki ga zastopam.

- Dober temelj za uspešen razvoj.

- Vmesna etapa med obstoječim stanjem in 
dokončno podobo turistično, ekološko ureje
nega in zdravega mesta v katerem bodo vse 
generacije našle svoj smisel in perspektivo.

- Turizem, predelovalna industrija, drobno 
gospodarstvo in kmetijstvo.

- Delo občinske uprave se prevečkrat 
ocenjuje pavšalno in na osnovi govoric. Ne 
bi bil rad krivičen, zato se bom najprej 
seznanil z njenim delom.
- Obratno. Dolgoročno bo Koper predmestje 
Izole.
- Z učinkovitejšo izrabo prostora in 
realizacijo že obstoječih in sprejetih 
programov ter pridobitvijo več denaija iz 
državnega proračuna za lokalne namene.

DA
DA

NE

DA
DA
NE
DA

- Poznam in vem, da se brez odkritega, 
strpnega in konstruktivnega dialoga 
marsičesa ne bo dalo sprejeti. Zavzemal se 
bom, da bo skupni interes nad osebnim.

- Naj ostane moja intima zadeva.

- Dobivam ga v službi
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BANKA V NOVI 
PREOBLEKI

(KB)V dneh pred prvomajskimi 
prazniki ste najbrž opazili nove 
svetlobne napise nad okni banke v 
Drevoredu l.maja. No, prav prvega 
majskega dne pa je banka, ki domuje v 
teh prostorih vnovič v svoji zgodovini 
zamenjala ime, tokrat zagotovo bolj 
dolgoročno. Odslej ni več "splošna", 
temveč preprosto Banka Koper, ima pa 
tudi nov zaščitni znak oz. celostno 
podobo.
Na tiskovni konferenci, ki so jo ob tej 
priložnosti pripravili, je Vojko Čok, 
glavni direktor Banke Koper, orisal 
aktualni položaj banke v slovenskem 
prostoru in njene načrte za v bodoče.
Po obsegu poslovanja na domačem 
trgu in s tujino se Banka Koper uvršča 
med največje slovenske banke in je 
vodilna banka v regiji ter s tem tesno povezana z razvojem regijskega gospodarstva. Po 
lanski otvoritvi poslovne enote v Ljubljani načrtujejo nadaljno širitev v večja slovenska 
mesta in sicer najprej v Maribor. Banka Koper, ki se po velikosti bilančne vsote, ki znaša 
100 milijard tolarjev, uvršča na četrto mesto med slovenskimi bankami, je minulo 
poslovno leto zaključila z dobičkom v višini 630 milijonov SIT. V lanskem letu so uspeli 
tudi povečati tržni delež za 3%, povečale pa so se tudi naložbe in depoziti s strani 
občanov in podjetij. Posebno pozornost posvečajo tudi kartičnemu poslovanju, tako, 
da je v sistem Aktiva vključenih že 11 slovenskih bank. Trenutno obdelujejo in 
procesirajo podatke za več kot 150.000 imetnikov plačilne kartice Aktiva, medtem, ko 
je lanska realizacija na prodajnih mestih znašala 400 milijard tolarje.
Kot doslej edini pooblaščeni izvajalec v Sloveniji je Banka Koper za sistem Aktiva prejela 
licenco mednarodnega plačilnega sistema Europay za on-line avtorizacijo v poslovanju 
s POS terminali, s čimer se neposredno vključujejo v Europay-evo omrežje po svetu. S 
tovrstnimi POS terminali je trenutno opremljenih 2.250 prodajnih mest v Sloveniji, v 
kratkem pa se jim bo pridružilo še šeststo novih.
Lanskoletni krah Tržaške kreditne banke je oplazil tudi koprsko banko, v zvezi s tem pa 
je Vojko Čok povedal, da so znesek v bilanci seveda uvrstili med rezervacije, vendar pa 
se nadejajo, da znesek ni izgubljen. V postopku likvidacije se lahko izkaže, da je izguba 
manjša, kot je kazalo na začetku in pričakovati je celo, da bo v kratkem bankam denar 
delno vrnjen. Kar se tiče morebitnega parnerstva s TKB, o čemer je bilo pred meseci 
slišati govorice, pa ostaja vprašanje odprto.

SREČANJE BRIGADIRJEV
V sredstvih javnega obveščanja ste gotovo zasledili informacijo, da se bomo v soboto 24.maja tl. 
s pričetkom ob 11 .uri na letališču celjskega Aerokluba v Levcu srečali vsi, ki smo po 2.svetovni 
vojni v mladinskih delovnih brigadah ali kakorkoli in kjerkoli z udarniškim delom pomagali 
obnoviti in graditi domovino. Srečanje je namenjeno 50.obletnici gradnje ceste Celje-Sempeter 
in oživitvi spomina na našo mladost. Na srečanju bo organiziran kulturno-zabavni program. 
Možen bo ogled razstave fotografij in nekaterih brigadirskih predmetov. Naprodaj bodo 
brigadirske kape s ščitnikom in emblemom, spominska priponka, srečke za srečelov, ustrezna 
ponudba gostinskih uslug in panoramski poleti z letalom - vse po zmernih cenah. Naš klub 
brigadirjev Slovenskega primorja in Istre Koper organizira skupinski prevoz na isti način, kot je 
bilo organizirano v lanskem letu na jubilejna srečanja v Semič v Belo krajino in Dornavo pri Ptuju. 
Prosim vse zainteresirane brigadirje in njihove svojce, da se javite v čim večjem številu na telefon 
61 -759 do 15.maja. Obenem vabim vse tiste brigadirje, ki niste še člani našega kluba, da se nam 
pridružite. V klub so vključeni brigadirji iz Obale, Sežane in Postojne. Naš klub šteje že več kot 
900 članov. Večkrat letno se srečujemo na raznih proslavah, srečanjih, delovnih akcijah itd. V 
mesecu juniju pa se vsako leto dobimo brigadirji vse Slovenije na tradicionalnem srečanju pri 
Šternu v Ljubljani. V letošnjem letu bo klub organiziral štiri izlete. Vsi člani ste program za 1.1997 
skupaj s čestitko ob 1 .aprilu Dnevu mladinskih delovnih brigad že prejeli po pošti. Obenem naj 
vas spomnim, da 12.decembra 1997 bo 10 let ustanovitve našega kluba. O natančnem poteku 
jubilejne proslave boste pravočasno obveščeni - vsi ste vljudno vabljeni I 
Brigadirski pozdrav - ZDRAVO ! Ma Mrmo|ja

Zaka j smo se odločili kandidirati za župana med 
vso množico moških v Izoli prav žensko in med 

vsemi ženskami v Izoli prav Bredo Pečan ?
Na prvi del vprašanja je odgovor enostaven - nismo 

izbirali po spolu, ampak po znanju, 
izkušnjah in sposobnosti.

Na drugi del vprašanja je odgovor enak, lahko ga le 
še dopolnimo: ker že skoraj celo življenje živi 
med nami in jo poznamo tako, kot je - njeno 

življenje je odprta knjiga in kakršna je bila, takšna 
je ostala do danes - poštena, prijazna in 

pripravljena pomagati ali svetovati vsakomur 
brez izjeme.

Taka je. Na zalogi ima obilo strpnosti, volje za 
skupno delo in odprtosti za sveže ideje in 
ustvarjalne ljudi, razen tega pa še znanje, 

sposobnosti in izkušnje.
Zato smo se odločili zanjo. Za Bredo.

Odločite se tudi vi. 18.maja izberite pravo.
Obkrožite številko 4. |

Da bomo imeli v Izoli dobro županjo. | 
Bredo Pečan.

Skupina volilcev Zveza Istrski demokratski zbor Združena lista
s predstavnico za Primorsko Dieta democratica Istriana socialnih demokratov 
Eriko Štajner Izola Izola-Isola Izola

ob DNEVU ZMAGE prirejamo

okroglo mizo na temo IZOLA JUTRI
v petek 9.maja ob 20.00 uri v hotelu Marina Izola
gosti večera: državni sekretar za pomorstvo g. Aldo BABIČ,
poslanec DZ g. Ivo HVALICA in
kandidat za župana: Ivan BIZJAK - GIOVANIN
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V ZNAMENJU BELE 
ŽOGICE

izpadli iz nadaljnega 
tekmovanja. Za kakšen bolj 
odmeven rezulatat pa je sreče 
zmanjkalo tudi jani Ludvik.
Za pravo namizno teniško 
srhljivko pa je poskrbel 
najbolj tragičen junak 
prvenstva Izolan Iztok 
Jerman. V drugem kolu 
glavnega turnirja je namreč 
vodil proti Jazbecu (Križe) že 
z 1:0 in ter s 17:8 v drugem 
nizu in bil le še štiri točke od 
zmage. Pa ni šlo. V tretjem je 
spet vodil z 19:15, manjkali 
sta le še dve piki...No, Iztok je 
izpadel, Jazbec pa je postal 
državni prvak.
Po mnenju mnogih je bila 
prav ta tekma najboljša na 
tem prvenstvu, saj je kasnejši 
zmagovalec Jazbec z ostalimi 
nasprotniki zlahka opravil.

ROKOMET
Tudi mladi izolski rokometaši 
ndaljujejo z uspehi v 
letošnjih državnih
prvenstvih. Tako so pretekli 
teden gostili dva polfinalna 
turnirja na katerih so dosegli 
lepe uspehe. Mlajši dečki A, 
to je letnik 84 in mljaši so na 
predzadnjem tretjem
polfinalnem turnirju dosegli 
dve zmagi in so še neporaženi 
v svoji skupini. Napredovanje 
pa si bodo morali priboriti na 
zadnjem turnirju v Sežani, 
kjer morajo osvojiti najmanj 
dve točki. V Izoli so

NAMIZNI 
TENIS
V četrtek 24.4. je bilo v 
Velenju državno prvenstvo 
ŠŠD v namiznem tenisu. Na 
zaključno državno prvenstvo 
se je uvrstilo kar 9 učencev 
in učenk izolskih osnovnih 
šol v različnih starostnih 
kategorijah.
Zelo vzpodbudno dejstvo 
tekmovanja v Velenju je bilo 
dejstvo, da so dobre 
rezultate dosegli prav tisti 
učenci in učenke, ki jih na 
večjih tekmovanjih za svoj 
kluD še ne dosegajo.
V kategoriji učenk B do 4. 
razreda sta 3.-4. mesto 
osvojili Marika jauševac in 
Sonja Škorjanc.
V kategoriji učenk B od 5.-8. 
razreda pa se je na „3.-4. 
mesto uvrstila tudi Špela 
Mislej.
V „ekipnem„ delu se je ekipa 
OŠ Vojka Šmuc uvrstila na 
četro mesto pri učenkah 
Pri učencih do 4. razreda se 
je Tjaš Žigante uvrstil med 
osem najboljših. Iztok 
Jerman pri učencih A in 
Erika Jauševac pri učenkah A 
sta se ravno tako uvrstila 
med osem najboljših 
učencev oziroma učenk v 
državi.

DP za mlajše pionirje-ke 
Dvojici Ludvik - Škorjanc 
zlato

V Domžalah je je 26. in 27. 
aprila potekalo Državno prvenstvo za 
mlajše pionirje in pionirke 
posamezno in dvojice. Kot že po 
pravilu so igralke izolskega Arrigonija 
tudi tokrat odlično igrale. Naslov 
državnih prvakinj v dvojicah sta 
dosegli Jana Ludvik in Sonja Škorjanc. 
Jana Ludvik pa je osvojila še naslov 
viceprvakinje posamezno in tako 
ostaja še vedno vodilna mlajša 
pionirka jakostne lestvice v 96/97.

DP za pionirje-ke
jauševac bronasta v dvojicah,
jerman tragičen junak

Teden dni po prvenstvu za mlajše 
oionirje-ke je v dvorani v Livadah 
Dotekalo se Državno prvenstvo 
Republike Slovenije za pionir[e-ke 
posamezno, dvojive ter mešane

dvojice. Ob odlični organizaciji NTS 
Arrigioni je turnir lepo uspel in 

stregel z nekaj sijajnimi dvoboji, 
a Arrigoni je nastopilo 17 igralcev in 

igralk od katerih so vsi upravičili 
trenutna pričakovanja. Imeli pa so 
zelo neugoden žreb, mnogokrat pa 
im je zmanjakalo tudi športne sreče. 

Največ uspeha je imela Luknerjeva iz 
Radelj ob Dravi, saj je postala državna 
prvakinja v prav vseh kategorijah; 
posammezno, v dvojicah ter v 
mešanih dvojicah.
Od izolskih igralcev in igralk se je 
najviše povzpela Erika Jauševac v 
dvojici s Strohcackovo iz Rakeka. 
Skupaj sta si namreč priborile 
bronasto medaljo.
Posamezno se je Erika prebila le do 
četrfinala do koder se je prebila tudi 
Tina Nemarnik. Obe sta nato naleteli 
na kasnejši dve najboljši piopnirki ter

premagali Inles iz Ribnice z 
rezlutatom 14:11 (7:7) in Prule 67 z 
rezultatom 20:8 (12:4) Med varovanci 
trenerja Klavdija Radojkoviča, sta bila 
najboljša Krt in Pucer.
Drugi polfinalni turnir za starejše 
dečke, to je letnik 82 in mlajši, je 
pravtako potekal v Izoli.
Izolani pa so si že zagotovili nastop na 
finalnem turnirju. Pod vodstvom 
trenerja Fredija Radojkoviča so izolski 
mladi rokometaši dosegli dve zmagi 
in osvojili prvo mesto v svoji 
polfinalni skupini. Premagali so Sviš z 
rezultatm 21:14 v odločilni tekmi pa 
so premegali še Slovan z rezultatom 
18:11. Pri Izolanih je izstopal Grlica, 
ki je dosegel kar 15 zadetkov, s po 
šestimi zadetki pa sta mu pomagala



Cetin in Žeger. Na finalnem turnirju, ki bo 10. maja, 
bodo igrali proti starejšim dečkom Preventa iz Slovenj 
Gradca.
V primerjavi s preteklimi leti se je delo v izolski 
rokometni šoli precej izboljšalo, kar potrjujejo tudi 
rezultati. Generacija, sedaj nastopa v kategoriji mlajši 
dečki A, je bila lani brez osvojene točke celotno sezono, 
letos pa imajo lepe možnosti za udeležbo v finalu. 
Podobno pa veljka za vse kategorije, predvesem mlajše, 
kjer se strokovno zastavljeno delo obeh Radojkovičev 
pozna tudi na rezultatih.
Reazultatith, ki pa nimajo pravega odziva v klubu za 
katerega nastopajo. Uspehi in težave članskega moštva so 
mlajše selekcije potisili v ozadje, kjer se morajo sami 
boriti za uveljavitev in preživetje.

Starejše deklice spet rekordno ^vis stader

Ilirska Bistrica : Izola 3:53
V zadnjem krogu prvenstva so mlade Izolanke v Ilirski 
Bistrici visoko premagale domače z rezultatom 3:53.
Tako so Izolanke zaključile prvenstvo na prvem mestu brez 
izgubljene točke.
O srečanju z II. Bistrico ni kaj povedati mogoče le-to, da so 
se med strelke vpisale prav vse igralke (tudi vratarke). Že v 
soboto pa bo Izoli prvi polfinalni turnir na katerega so se 
uvrstile prvo in drugouvrščene ekipe iz predtekmovalnih
ns-
V Izoli bodo igrale ekipe Robit Olimpije, Seširja, Kočevja , 
Mlinotesta in Izole. Izolanke bodo v borbi za prvi dve 
mesti, ki še peljejo v finale imele najresnejšega nasprotnika 
v ekipi Robit Olimpije, s katero se bodo v soboto 10.5.97 
pomerile v Izoli.
Vse ljubitelje rokometa vabimo v soboto v dvorano na Li
vadah , kjer bo od 9 ure dalje potekal omenjeni turnir. Še 
posebej Vas vabimo na tekmo med Izolo in Robit Olimpi
jo, ki bo najbrž že finale pred finalom, ob 11.15 .
Mednarodni turnir v Izoli

V sklopu 40 let igranja rokometa v Izoli bo ta petek in 
soboto mednarodni turnir, na katerem bodo nastopili: 
Kadetska švicarska reprezentanca letnik 78, slovenska 
kadetska reprezentanca letnik 78, slovenska mladinska 
reprezentanca letnik 76 in Delmar Izola.
Turnir se bo pričel v petek ob 18.30 s tekmo med Ekipo 
Švice in Delmarja, ob 20.00 pa se bodo pomerili še obe 
slovenski državni reprezentanci.
Obe petkovi tekmi bosta v rokometni dvorani v Izoli, 
sobotne pa bodo odigrali v Livadah in sicer bo ob 15.00 
tekma med slovenskimi mladinci in švicarskimi kadeti, 
ob 16.30 se bodo pomerili SLO kadeti in Delmar, ob 
18.30 tekma Delmar in SLO mladinci ter ob 20.00 še 
tekma med slovenskimi in švicarskimi mladinci.
Vabljeni v čim večjem številu.

VESLANJE
V Trstu potekala v soboto 3. maja že tretja tradicionalna

POGLED S STRANI
Piše: Žare

Prazniki so bili tokrat 
res rokometno 
obarvani. Rodinov 
memorial je tokrat 
zbral okoli 30 moških in 
ženskih ekip. Za ogled 
tekem nisem imel dosti 
prilik, smo pa po

KAPUČINO tekmah obujali spomine 
in razpravljali o 
današnjem 
rokometnem času.
Našlo se je dosti

nostalgije, pa tudi kritike na račun današnjih rokometnih "delavcev". 
Sicer pa gre vse naprej, vse je podrejeno uspehom, ki morajo biti 
doseženi tako ali drugače.
Letošnje rokometno poletje, bo po besedah tistih, "ki se spoznajo", 
izredno vroče. Že to kar se ve, daje slutiti, da bo res tako. Zamenjave 
igralcev in trenerjev se vrtijo s filmsko hitrostjo, ki zbuja v klubih in pri 
navijačih kar visok pritisk.
Seveda tudi Delmar ni izjema, vendar pa je vse odvisno od finančnih 
sredstev.
30. maja potečejo pogodbe igralcem. Do tega datuma bodo še vsi 
prisotni, odigrali bodo še nekaj prijateljskih tekem, po 30. maju pa bo 
veliko vprašanj kako naprej.
Tudi rokometna zveza pripravlja nekaj sprememb, predvsem tistih, ki 
urejujejo odnose klub - igralec. Kdo bo več pridobil ati izgubit pa bo 
kot vedno odvisno od Celjanov ■ Pivovarne Laško, 
res da so se nekateri že naveličžali te nadvlade, toda kdor več da, 
lahko tuidi več pričakuje (ukazuje).
Pustimo se torej presenetiti v upanju, da vedo izolski rokometni 
strokovnjaki kako stvari prijeti in ostati vsaj na zdajšnjih pozicijah.

regata "Bavisela" za veterane v štirisedežnih jolah 
Regatno polje, dolgo 8 kilometrov je potekalo od gradu 
Miramare do pristanišče pred trgom Unita. Sodelovalo je 
16 jol, poleg teh pa je izven regate veslalo še veliko 
kanuistov in skifistov.
Zmagala je jola izolskega Arga v postavi Butinar,
Božeglav, Krajacar, Macarol in krmar Bergamasko. Izolani 
so v cilj priveslali približno 30 sekund pred dvema 
tržaškima posadkama. Regato si je ogledalo precej 
gledalcev, v ta namen pa je bil postavljen na trgu tudi 
"big screen" za boljše spremljanje veslačev. Po končani 
regati je sledilo vsesplošno rajanje z ognjemtom.

NOGOMET

Avtoplus Korte: Brda 1:2 (0:1)
V Kortah smo ponovno gledali podobno predstavo kot 
pred tednom dni. Kortežani so napadali in napadali, a 
gola niso dali. Gostje so se branili in branili in iz enega 
protinapada dosegli gol. V drugem polčasu so domači še 
bolj pritisnili in že kmalu po začetku dosegli zadetek, a se 
je potem vse zalomilo. Po še eni napaki kortežanske 
obrambe so gostje ponovno povedli in srečanje je bilo 
zaključeno.
Trije zaporedni porazi, od tega kar dva domača, pa je je že 
sila zaskrbljujoča bilanca.

■■■■ ■■MiUBMUHMMHKTiinH FHHTf BfmilTSHEl Mi m

GIOVANIN
Vaš kandidat E& Zupjmfl
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AVTOMOBILIZEM 5.Rodinov memorial

JEREB ZAČEL Z ZMAGO
Andrej Jereb se je po dobrem letu 
tekmovalnega premora nadvse 
uspešno vrnil na avtomobilistične 
steze. Na reliju Opatijska riviera je 
namreč zmagal v svojem razredu 
in prehitel tako znana primorska 
tekmovalca, kot sta Peljhan in Lu
lik. Novi tekmovalni avtomobil 
SEAT Ibiza je Andrej preizkusil že 
na dirki v Avstriji, kjer je v svojem 
razredu zasedel drugo mesto, na reliju v Opatiji pa je bil s 
sovoznikom, izkušenim Mirom Venetom, najboljši, kljub okvaram, 
ki so ga pestile na hitrostnih 
preizkušnjah. Zlomil je namreč 
kar tri polosi, ki jih je dobavil 
opremljevalec iz Nemčije, za 
katere so kasneje ugotovili, da so 
imele tehnično napako. K sreči so 
serviserji, Mašimo, Robi, Matjaž 
in Roman v rekordnih 5 minutah 
zamenjali zlomnjene polosi, tako 
da je lahko nadaljeval vožnjo.
Andrej je povedal, daje novi tek
movalni avto zelo stabilen v 
ovinkih, žal pa je nekoliko 
hendikepiran pri moči, saj ima 1,8 
litrski motor (195 KM), medtem 
ko njegovi tekmeci vozijo avto
mobile z dvolitrskim motorjem 
(220 KM). Še posebej se to pozna 
pri vožnji z nižjimi obrati, vendar 
zdaj vgrajujejo v Ibizo tudi dvolitrski motor in takrat bo vse lažje. 
Uspeh seatove ekipe je dopolnil Robi Kocjančič, ki je s 
sovoznikom Damjanom Kocjančičem zmagal v skupini N (serijska 
vozila).
Naslednja dirka bo najpomembnejše slovensko reli tekmovanje, 
Rally Saturnus, ki bo potekal na postojnskem, vipavskem in idri
jskem 23. in 24. maja.

Med prvomajskimi prazniki so 
se v izolski športni dvorani 
zbrali rokometni veterani in 
veteranke na tradicionalnem 
letos že 5. - jubilejnem
Rodinovem memorialu.
Letošnje tekmovanje je bilo 
rekordno, saj se je zbralo kar 23 
ekip iz Slovenije, Hrvaške, 
Madžarske, Avstrije in Češke. 
Tekmovanje je potekalo dva 

dni, gledalci pa so lahko uživali v izredno izenačenih in 
zanimivih srečanjih. Mogoče je bil ritem tekem nekoliko nižji, 
so pa bile tekme kvalitetne in borbene. Najboljši so na koncu 
prejeli zaslužna priznanja, čestitke pa so si prislužili vsi 
nastopajoči.
V kategoriji mlajših veteranov so nastopile 4 ekipe. Zmagala 
pa je Ribnica, pred Izolo, tretji so bili ljubljanski veterani, 
četrta pa madžarska ekipa 
Szolnoka.
Pri starejših veteranih so po 
zares hudih borbah zmagali 
igralci Asko iz Klagenfurta.
Drugi so bili igralci Usnjarja, 
tretji pa rokometaši iz 
Šoštanja. Udeležilo se je kar 
10 ekip, najstarejši igralec pa 
je bil igralec Krmelja, star 58 
let.
Ženske so nastopile na dveh 
trunirjih ločenih po dnevih.
V petek so bile najboljše 
igralke Kranja, pred Olimpijo 
iz Vodic (Hrvaška) in Lokomotivo^Cheb iz Češke. Drugi dan so 
slavile igralke Pule, pred Burjo iz Škofij in Izolo.
Igralke češke ekipe, ki je letos že drugič nastopila na 
Rodinovem turnirju, so nad Izolo navdušene in so že 
napovedale povratek prihodnjo sezono.

■■■■ *____  ::

JADRANJE
TRIJE DRŽA VNI PR VAKI
V Izoli in Kopru so konec prejšnjega tedna tekmovali za državne 
naslove takorekoč vsi slovenski jadralci. Vreme jim ni bilo najbolj 
naklonjeno, saj je bilo vetra nasploh malo, kljub temu pa so izpel
jali večino od predvidenih regat. Med zmagovalce in nosilce 
naslovov državnih prvakov so se tokrat kar številno vpisali tudi 
izolski jadralcu Najbolj prepričljivo je naslov državnega prvaka 
osvojil Vasilij Žbogar (Burja), ki je v razredu Laser zmagal v vseh 
sedmih regatah, Matevž Ravnikar (Olimpic) pa je bil tretji. V 
razredu Evropa so bili premočni tekmovalci iz Hrvaške, naslov 
državnega prvaka pa je osvojil Primož Mislej, Aljoša Mislej (oba 
Olimpic) pa je bil tretji.
Pri dekletih je naslov državne prvakinje osvojila Andreja Rener 
pred Katarino Čok (obe Burja). V razredu 470 je naslov osvojila 
posadka Brčin - Pegan (Olimpic - Pirat), brata Dekleva (Burja) sta 
bila v mladinski konkurenci tretja. Pri dekletih sta naslov osvojili 
Vesna Dekleva in Katja Štravs (Olimpic - YC Portorož).
Največja konkurenca je bila seveda na regatnem polju v izolskem

zalivu, kjer so tekmovali jadralci 
v razredu Optimist. Po pričako
vanju je naslov državnega prvaka 
osvojil Karlo Hmeljak (Jadro 
Koper), Izolan Rok Košir (Burja) 
pa je bil četrti. Pri dekletih je bila 

,■ najboljša Anja Dorošenko 
(Olimpic), naslov državne prvak
inje pa je pripadel Tini Čeligoj 
(Burja) Najboljši slovenski 
optimisti so že odpotovali na pr
venstvo Nizozemske, v ekipi pa je 
od Izolanov tudi Rok Štrukelj 
(Olimpic)._____________

#

Kot zanimivost naj 
povemo, da je domačo 
ekipo vodila gospa 
Rodin, žena pokojnega 
Bartola, igrala pa je tudi 
njegova hči, ki se je z 
rokometnih igrišč 
prezgodaj poslovila.
Vsi udeleženci so bili z 
organizacijo in s 
sodelovanjem na
turnirju zelo zadovoljni, 

kar se vidi predvsem po tem, da je večina na tem turnirju že 
nastopala in se v Izolo rada vrača.
Zadovoljni s turnirjem so lahko tudi turistični delavci, ki so 
svoje turistične kapacitete napolnili tudi z rokometaši, saj je 
Rodinov memorial predvsem priložnost za druženje bivših 
rokometašev. Večina se turnirja udeleži z vso družino in tako v 
Izoli skupaj preživijo prijetne prvomajske praznike.

Elvis Štader
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PRIJAVA ŠKODE ZARADI POZEBE V APRILU 1997

Občina Izola in Kmetijska svetovalna služba Koper obveščata kmetijske 
proizvajalce, ki so utrpeli škodo zaradi pozebe dne 17. 4. 1997 na 
sadovnjakih, vinogradih in v zelenjadarstvu, da to škodo prijavijo. 
Izpolnjene obrazce oziroma prijave sprejemajo na sedežu Občine Izola 
(Sončno nabrežje 8), na sedežu KSŠ v Kopru (Ulica 15. maja 17), na 
sedežu KZ Agraria Koper (Ulica 15. maja 17) in na Krajevni 
skupnosti Korte.
Prijave sprejemajo med 5. in 15. majem letos.

Strokovna služba za kmetijstvo Tajnik občinske uprave
Vasja Bandelj Irena Jerman

MALI OGLASI
- Kiosk na Dantejevi ulici z vsemi dovoljenji za takojšen začetek poslovanja prodam. 

Tel. 63-146 po 16.uri.
- Prodam novo anteno MANTOVO TURBO za CB postajo. Tel.: 62-775.
- Ponuja se vam izredna prilika za dober zaslužek na vašem domu od 25.000 SIT na 
teden. Posredujem informacije in navodila. Pošljite na moj naslov pisemsko ovojnico z 
znamko in vašim naslovom, v nekaj dneh vam jo vrnem z nadaljnimi navodili. Delo je 
primemo za študente, upokojence, invalide, gospodinje in vse, ki so potrebni zaslužka. 
Moj naslov: Z. Gustinčič K. Jagodje 92,6211 Jagodje.
- Prodam škodo 11001.1970, zelo dobro ohranjeno, registrirano do februarja 1998. Tel. 

646-276, Poženel Zlata.
- Prodam 135 1 hladilnik tel. 646452
- Zastava 101, letnik 86,126000 km, prodam za 100.000 SIT. tel. 066 63-088, zvečer.
- Se želite preizkusiti v marketingu? Trženje oglasnega prostora je najvišja 
oblika prodaje. Pokličite-morda vas čaka bodočnost. Tel.: 066 38 - 208 (od 9. do 15.)

V sredo, 23. in četrtek, 24. 
aprila je potekalo v koprski 
glasbeni šoli peto 
področno tekmovanje 
mladih pianistov
Primorske in zamejstva, ki 
se ga je udeležilo deset 
glasbenih šol s skupno 75 
prijavljenih pianistov ter 4 
privatnimi učenci Tokrat 
so se mladi pianisti pomerili 
v disciplini "solisti", v petih 
kategorijah, in v disciplini 
"klavirski dui", v štirih 
kategorijah glede na starost 
udeležencev. Iz izolske glasbene šole in oddelka v Kortah se je tekmovanja 
udeležilo sedem pianistk in pianistov:
-med solisti- v kategoriji "začetniki" sta se imenitno odrezali Polona Verbič 
(razred Breda Pečnik-Boiič) in Zarja Vatovec (razred Darinka Jug), saj sta 
v konkurenci 17 vrstnikov zasedli deveto, oziroma šesto mesto in si tako z 
doseženimi več kot 80 od 100 možnih točk "pritekmovali" srebrno priznanje, 
v prvi A kategoriji pa se je z 78,00 točkami "bron zasvetil" Mariji Dordeski 
(razred D. Jug), kije zasedla sedmo mesto v konkurenci 19 tekmovalcev; 
-med klavirskimi dui so sodelovali trije, vsi iz razreda D. Jug in sicer: v prvi 
kategoriji sta si Zarja Vatovec in Marija Dordeska priborili srebrno priznanje 
(81,67 točk), v drugi kategoriji sta drugo mesto delila s sežanskim duom Borut 
Vatovec in Boris Dobrila (obenem je to z doseženimi 87,00 točkami tretja 
nagrada in za šolo najvišje doseženo število točk tega tekmovanja).
Najstarejši naš duo, sestavljata ga osmošolki Jana Cigoj in Vesna Vatovec pa 
sta se v tretji kategoriji z doseženimi 85,67 točke uvrstili na drugo mesto in 
prejmeta drugo nagrado. Kot posebno priznanje za uspešno tekmovanje je 
petčlanska komisija profesorjev primorskih glasbenih šol duo Vatovec-Dobrila 
določila za zaključni koncert nagrajencev tekmovanja.
Ob tem je treba poudariti, daje sistem ocenjevanja na glasbenih tekmovanjih 
takšen, da se v vsaki kategoriji podeli med nagradami največ po eno prvo, 
drugo in tretjo, za kar pa je potrebno doseči ustrezno število točk. Tako seveda 
ni nujno, da se nagrade sploh podelijo!
Tokrat je končni izkupiček takšen, da je GŠ Izola po doseženem uspehu med 
primorskimi glasbenimi šolami na drugem mestu za koprsko GŠ, ki daleč 
prednjači. Njeni tekmovalci so znova dokazali, da se šolajo "na centru", saj 
tam "vlada" solidarnost, in tekmovalni duh je med učitelji in učenci prisoten 
praktično vsak dan; klavirski oddelek v Kopru je na Primorskem največji 
-tokrat je naprimer tekmovalo 19 učencev iz razredov 7 učiteljev in si tako 
prislužilo glavnino vseh ostalih nagrad (ena tretja nagrada,5 drugih nagrad in 5 
prvih nagrad). Če nekoliko primeijamo, kako so se šole udeležile tekmovanja 
po številu učencev in učiteljev:
Izola 7 učencev 2 učiteljic (ena tretja in ena druga nagrada), Piran 10 učencev 
3 učiteljev, Sežana 9 učencev 4 učiteljev (ena druga nagrada),
Postojna 3 učenci 3 učiteljic, Ilirska Bistrica 8 učencev 4 učiteljev, Trst 9 
učencev 5 učiteljev, Nova Gorica 13 učencev 3 učiteljev, Idrija 9 učencev 2 
učiteljic, Tolmin en učenec ter štiije privatni učenci dveh učiteljic.
Ob koncu še to: za izkazano tehnično znanje, muzikalnost izvedb in ustrezno 
borbenost, ki so za takšna tekmovanja potrebni, pa za vse ure trdega dela, ki so 
ga tekmovalci vložili v ta podvig, vsem iskreno čestitamo.

OBUTEV -CALZATURE
M.GORKI 2, IZOLA - ISOLA, tel.: 066/ 61 - 631

Velika izbira obutve za vsakogar!
ODPRTO: 830 -11 in 1 -1 <$, SOBOTA: od 850 do 12*°h

NOVO!

C (M) >
DOUTiouE ninn

IZOLA, Ljubljanska 40, tel. 066 / 646 - 225

-z izvirnimi maturantskimi, valetnimi in birmanskimi oblačili
- s svežimi kostimi in jaknami kakovostne domače modne hiše BUNNY
- z modnimi pleteninami
- z brezplačnim modnim svetovanjem in 
-z VRAČANJEM PARKIRNINE

V MAJU PROMOCIJSKE CENE KOSTIMOV IN JAKEN!

^Bodite drugačni, oblačite se pri NINII^
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WATEHLOO
Zaradi izjemnega števila pisem smo prisiljeni rubriki 
nameniti dodatno stran. Želimo prijetno branje.

TOK, TOK, A JE KDO DOMA?
Prav to bi slišali, če bi si nekateri dvakrat potrkali po 
glavi. Mladi gospod je v prejšnjem Mandraču spel nekaj 
besedic o znani besedici "CE". ČE bi jih ne spel, bi mu ne 
odpisal. ČE bi tisti s "svojimi glavami v svojih rokah" ne 
zapustili dvorane, bi odlok o BS (beri pumpi) ne bil 
sprejet. ČE bi oni ne stali pred vrati med sprejemanjem 
odloka, bi tudi ne bil sprejet in ČE bi policaj za vogalom 
čakal, medtem ko morilec nekomu jemlje življenje, bi 
tudi ne grešil, ČE tega ne bi vedel. Ne samo to, ČE bi ob 
obravnavi referendumske pobude tisti s "svojimi glavami 
v svojih rokah" brali predlog sklepa, ki ga niso podprli, bi 
tudi referendumi ne zastali, ČE bi seveda tisti s "svojimi 
glavami v svojih rokah" glasovali za tak sklep.
ČE boste pred vašo hišo asfalt odstranili in ga nadomestili 
s kamenjem, se taisti asfalt v poletnih mesecih ne bo 
segreval in vas dušil. ČE pa ga boste pustili v obstoječem 
stanju, bo veliko bolje, ČE ga boste hladili z vodo. ČE 
bomo Izolo prekrili z makadamskimi potmi, bomo lahko 
turiste povabili v "Izolski teksas", ČE jim bo všeč seveda. 
ČE bi si sneli "konjske naočnice", bi videli, kako lahko 
"še ena pumpa" pripomore k razvoju Izole, kjer trenutno 
ni možno "dotočiti" v nočnih urah, ČE pa je nujno, se 
moramo odpraviti v mesto, v Koper, saj v predmestju, v 
Izoli, ne gre.
ČE boste pogledali promet malo širše, boste razumeli, 
zakaj so "pumpe" na obeh straneh ceste (varnost pa to...). 
ČE boste še malo modrovali, boste razumeli, da 
konkurenčnost več "bencinskih" družb prinaša boljšo 
ponudbo, ČE seveda ne delujete v interesu katere od teh. 
ČE ste že potovali, se lahko spomnite postankov na 
"pumpah", zaradi katerih ste, ČE je bila "pumpa" na 
pravem mestu, lahko spoznali mesto ob njej. ČE... ČE....

Če bi torej nekateri ne stali pred vrati, bi odlok o "pumpi" 
ne bil sprejet, zato naj taisti "svoje glave vzamejo iz 
svojih rok in jih privijejo tja kamor sodijo, da bi jih lahko 
pričeli uporabljati". Če bi ne imeli različnih pogledov, bi 
ne potrebovali več kot enega, ki bi odločal o vsem. Ko 
torej poslušam ali berem tiste, ki mi očitajo, da ne mislim 
tako kot oni, se spomnim Hitlerja, ki je obsojal drugačne 
(tako po rasi, kot po veri, misli, telesu...).

Aleksander Krebelj, 00 ZZP Izola 
P.s.: V čigavem interesu delam, bodo povedali volilci na 
naslednjih volitvah, na vprašanje koga zastopam, pa vam 
lahko odgovori volilna komisija.

Plakatna vojna v Izoli
prekoračitev pooblastil občinsKih strokovnih služb 
24. 4. 1997 sem se morala po posredovanju dežurnih 
policistov Policijske postaje Izola, ki sta se zglasila na 
domu mojih staršev (Mene in moje družine ni bilo 
doma!), nemudoma ali najkasneje naslednje jutro oglasiti 
na izolski policijski postaji, vendar starši za vzrok mojega 
obiska niso smeli izvedeti. Starša sta bila, milo rečeno, 
močno vznemirjena. Ko sem za poizvedbo izvedela, sem 
okrog 21.30 na Policijo šla. Kdor je že okusil strah, da se 
je komu od otrok ali zakoncu (tedaj so bili na poti) kaj 
zgodilo, ve, s kakšno tesnobo človek pričakuje pojasnilo, 
čemu te iščejo.
A, glej ga, zlomka! Policaj mi je vročil odprt (!) Žlogarjev 
dopis, uradni dopis s strani Občine Izola, dopis, ki bi ga 
moral poslati ali po pošti ali po občinskem kurirju, saj je 
šlo za navadno odločbo inšpekcijskih služb in ne za 
dokument zaupne narave, kakršne lahko vroča Policija. 
Čeprav sem ugovarjala, da Žlogar pošte ni "dostavil" 
pravi osebi, sem jo vendarle sprejela. Zanimalo meje, kaj 
mi ima Žlogar neodložljivega sporočiti ob tako pozni 
večerni uri. Zatem sem morala prejem potrditi s 
podpisom. Ker je bilo moje srečanje te vrste s policijo 
prvo, sem seveda želela izvedeti, od kdaj policija opravlja 
poštne storitve za Občino. Odgovora nisem dobila.
Kljub temu se mi je odvalil kamen od srca, saj ni šlo za 
nesrečo, domači so bili živi in zdravi.

Toliko o dogodku samem. Še o pravni in moralni plati 
tega dogodka:
1. Ker sem predstavnica kandidata Janeza Juga na 
nadomestnih volitvah za izolskega župana (Zakon o 
volitvah, 47. člen), nisem pa organizator volilne 
kampanje Slovenskega foruma - Primorskega foruma 
(Zakon o volilni kampanji, 2. člen), dopis sploh ne bi 
smel biti naslovljen name, kar bi strokovna delavca 
občine (komunalna inšpektorica Silvana Zadel in sekretar 
za družbene dejavnosti Miran Žlogar), ki zakone morata 
poznati in jih se po njih ravnati, vsekakor morala vedeti. 
Upravna delavca sta ravnala nestrokovno.
2. Odločbo Občinske inšpekcije je po pooblastilu župana 
podpisal Miran Žlogar. V 41. členu Statuta Občine Izola 
je predvidena možnost, da župan pooblasti podžupana za 
opravljanje posameznih nalog iz svoje pristojnosti. 
Podžupanov v Izoli nimamo. Žlogar ni podžupan, da bi te 
naloge opravljal. Žlogar je zaposlen (in za svoje 
(strokovno?) delo tudi dobro plačan) v občinski upravi, za 
katero 42. člen Statuta pravi, da s funkcijo župana in 
podžupana ni združljiva! Torej tudi po tem členu taisti 
Žlogar ne more podpisovati po županovem pooblastilu, 
saj župan ne more prenesti pristojnosti na zaposlenega v 
občinski upravi, kar Žlogarje! Prekoračitev pristojnosti je 
več kot očitna!
3. Način, kako je bila Odločba vročena, je ne le nelegalen, 
ampak tudi sramoten. Ali policija lahko na ukaz občinske 
inšpekcije oz. sekretariata za družbene dejavnosti opravi 
postopek, kot gaje, ne da bi prej preverila, ali ne gre za 
izrabo sicer nevtralne državne inštitucije v političnem 
obračunavanju, v katerem so kljub priseganju ene od 
strank na »higieno« dovoljena vsa sredstva? Ali bodo 
potemtakem že za vsak sum o storjenem prekršku (npr. o 
nepravilnem parkiranju) morali policaji trkati na vrata nič 
hudega slutečih državljanov? Verjamem, da ima policija 
več pametnejšega dela.
Ker sta tako občinska komunalna inšpektorica kot 
sekretar za družbene dejavnosti prekoračila svoja 
pooblastila in ker v tem primeru policija ni delovala 
nevtralno, kot je kot je kot državna inštitucija dolžna, 
pričakujem ustrezna pojasnila in ukrepe.

Jelka Morato-Vatovec, 
predstavnica kandidata Slovenskega loruma - 

Primorskega foruma Izola, mag. Janeza Juga na 
nadomestnih volitvah za izolskega župana

Znaki obolenja
V relativno zdravih demokratičnih družbah so volitve 
spektakularne predstave. Volivci so gledalci, poslušalci in 
presojevalci. Volivci so takrat gospodarji trenutnega 
političnega položaja. V tistem času vedo, da imajo pred 
seboj na odru kandidate z različnimi lastnostmi, 
sposobnostmi, pa tudi z zvijačami, a v vsakem primeru 
vedo, da imajo opraviti z osebnostmi, ki so za posel, v 
katerega se podajajo, poklicani.
Izola ni bila nikoli politično krepkega zdravja. To se tudi 
vidi po bolnem gospodarstvu in splošni zanemarjenosti. 
Po 90.1etu pa je ta občina v zmedi tranzicije povsem 
obolela. Ne neozdravljivo, a tudi ne z navadnim 
prehladom. Da je občina v veliki politični, moralni in 
socialni krizi govori pojav go.Celestine na volitvah. To, 
da se med kandidati za najvišja mesta (v občini ali v 
državi) pojavijo navadni ljudje, ki se s politiko niso nikoli 
ukvaijali in ki s svojim znanjem, vedenjem in 
nastopanjem (obvladanje protokola je pomembno 
politično znanje!) ne dosegajo primernosti za takšne 
položaje, pomeni v prvi vrsti močno klofuto do takrat 
vladajoči politični garnituri, ki je s svojim vprašljivim 
delom pripeljala stvari v neobvladljive zagate, ko ljudje 
rečejo: »To zadevo bi vsak kmet bolje vodil.«
Vse od Celestininega pojava na politični sceni se po Izoli 
in po Obali slišijo posmehljive izjave, opazke in dovtipi 
na njen račun in na računa Izole. Sliši se tudi vprašanje, 
da kdo dovoljuje takšne podvige. Marsikaj od tega bi bilo 
lahko upravičeno, toda vse to leti v nepravo smer.

PRVOMAJSKO SREČANJE NA SOCERBU 1, 5.1997
Vezano na poziv Združene liste socialdemokratov Izola, kije bil objavljen v prejšnji številki vašega časopisa, smo 
dolžni vašim bralcem naslednje pojasnilo:
Organizator prvomajske prireditve na Socerbu je bila, kot v prejšnjih letih, tudi letos Obalna sindikalna 
organizacija, ki je poziv za sodelovanje pri pripravi srečanja posredovala vsem političnim strankam in imenovala 
Organizacijski odbor v katerem so sodelovali tudi predstavniki obalnih političnih strank - LDS Koper, DeSUS 
Koper in Izola, ZLSD Izola, Koper in Piran. Zelo tvorno je v odboru sodeloval tudi predstavnik ZLSD Izola, kar pa 
še ne pomeni, da je bil organizator ZLSD Izola, kot je mogoče razbrati iz omenjenega poziva. Pobudnik in 
organizatorje torej bila, že osemindvajsetič zapored, Obalna sindikalna organizacija Konfederacije sindikatov 90 
Slovenije, kije prireditev tudi letos uspešno izpeljala.

Predsednik Odbora za pripravo prvomajskega srečanja na Socerbu: Jadran Čalija

Predvsem je potrebno upoštevati, da ima vsakdo pravico 
nastopiti kot kandidat npr. za župana. Dolžnost volivcev 
pa je, da presojajo o primernosti. Toda problem Celestine 
tiči drugje. Občani namreč ne vedo, kar je pri vsej stvari 
najpomembnejše to, da Celestina ni akter - igralec, 
ampak je žrtev velikih igralcev. (Prepričan sem, da tega 
tudi Celestina ne ve.) Res je, da je na samem začetku 
razglašala, bolj za šalo kot zares, da bi bila sama boljši 
župan od vseh dosedanjih, a to je pomenilo, daje zaznala, 
kako bolna je občina, ker jo vodijo takšni politiki, ki 
potiskajo občinski voz najraje navzdol in vedela je tudi, 
da občino ne morejo reševati tisti krogi, ki sojo v takšno 
stanje pripeljali. In tu je nastala spletka, ki jo Izolani ne 
razumejo. To njeno razglašanje je uporabila vladajoča 
garnitura (g.Maver, kandidat LDS, je tudi na tej navezi) 
ter si domislila pot do zmage tudi na račun svojih 
lastnih grehov. Vsak tega ne zmore. Celestino so 
prepričali, da bo zmagala, ustvarili so ji iluzijo, da bo 
županja in jo poslali v volilno tekmo v upanju, da bi 
pobirala glasove nasprotnikom in jih na koncu prinesla 
v njihov nabiralnik. Ta avantura je bila zelo neelegantno 
in nedomiselno opravljena. Tomažinčič, ki se že nekaj let 
izkazuje kot uspešen uslugodajalec ZLSD in kije tudi bil 
kandidat te stranke za župana na prejšnjih volitvah, je 
sedaj uradni zastopnik go. Celestine. (Ne verjamete? - Pa 
je res!) In Celestina pleše na njihovo prepoznavno 
muziko.
Res je, v Izoli je marsikaj mogoče, o čemer drugje niti 
sanjajo ne.

Frane Goljevšček

POJASNILO
Zaradi velikega števila predvolilnih obvestil in 
pisem bralcem smo v zadnjem trenutku umaknili že 
pripravljene prispevke o imenovanju Leona 
Bernetiča za častnega občana AKTUBINSKA, 
članek o aktivnostih v Domu upokojencev Izola, 
širši članek o srečanju brigadirjev, humoresko o 
izolskih psih in še kaj. Vsi članki so prostorsko 
obsežnejši in bi jih morali bistveno krajšati, zato jih 
bomo objavili čez teden dni. Hvala za razumevanje.

ZBOR BRIGADIRJEV
Prosim vse zainteresirane brigadirje in njihove 
svojce, ki bi se 24. maja želeli udeležiti 
vsedržavnega srečanja v Levcu pri Celju, da se 
javite v čim večjem številu na telefon 61-759 do 
15.maja. Obenem vabim vse tiste brigadirje, ki 
niste še člani našegakluba, da se nam pridružite.

Anka Mrmolja

DRUŠTVO UPOKOJENCEV
Izola vabi na enodnevni izlet na otok Krk (20. 
maja) z ogledom etnografskega muzeja na otoku 
Košljun. Informacije na sedežu DU, Plenčičeva 
3, ob uradnih urah.

Galerija Alga
vabi na otvoritev razstave športne fotografije 
oseb s posebnimi potrebami.
Otvoritev bo v četrtek, 15. maja ob 20. uri.

Kulturni dom Izola
v torek 13. maja ob 18.00
ZVONČKI IN TROBENTICE
Glasbeni nastop najmlajših učencev male šole in
pripravnic Glasbene šole Izola in Italijanskega
vrtca.
Matična knjižnica Izola
vabi otroke od 4. leta dalje na URO PRAVLJIC 
ki bo v torek, 13. maja ob 17.00 uri.
Poslušali boste pravljico Ingrid 
Osthperen-Mnrirn pnšn«if.__________________
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CIACOLE NO 
FA FRITOLE

"Ciacole no fa fritole" potrebbe 
essere la morale finale per coloro 
che ultimamente si divertono a 
inventare polemiche riguardanti la 
nostra comunita nazionale. C’e 
sempre qualcuno che si ritiene 
chiamato a dire il proprio Vangelo 
e la propria Verita su questioni 
esistenziali e, naturalmente, si credono 
in diritto di usurpare pagine o fondi 
pagine del nostro quotidiano "La 
Voce del Popolo". Sperando, poi, 
che la polemica trasbordi anche 
suhe pagine delfaltro quotidiano e 
contribuisca cosi a dare un momento 
di pubblicita ah’autore.
Fino a poco tempo fa era preša di 
mira la nostra Comunita degli 
Italiani "Pasquale Besenghi degli 
Ughi", bersagliata da tutta una serie 
di presunti messaggi e di non 
richiesti consigli.
Negli ultimi giomi, invece, non si sa 
ne perche ne per chi, e stata tirata 
in ballo addirittura 1’autoctonia degli 
appartenenti aha nostra comunita 
nazionale. Con dehe argomentazioni 
che sembrano uscire addirittura da 
un lessico ormai dimenticato. Come 
se si volesse o si dovesse dare una 
pageha del buon minoritario, con 
valutazioni dalPuno al dieci. 
Mistihcando U concetto di minoranza, 
di istrianita, di diritti, di appartenente 
ad una comunita che gia di per se 
e sinonimo di debolezza e di 
diversita. E facendo, naturalmente, 
h gioco di coloro che su queste 
polemiche vorrebbero costruire le 
proprie fortune politiche. In tal 
senso esistono gia alcune denunce 
sui diritti che dovrebbero essere 
garantih aha nostra comunita, soltanto 
se pud dimostrare di essere 
"autoctona"Gno aha terzagenerazione. 
Denuncia che portera magari h 
dibattito lino aha Corte CostituzionaJe. 
E quando questa, per irortia deha 
sorte, dara magari ragione a questo 
tipo di ragionamento, ci accorgeremo 
che di autoctoni veraci ormai siamo 
rimasti in tre. Come i somari di 
modugnana memoria. E poi, dove 
finisce 1’autoctonia? Io, isolano, mi 
posso ritenere autoctono a Pirano? 
E sempre io, che in base ah’elenco 
tele fonico non sono piu di Isola, ma 
di Jagodje, sono ancora "autoctono"? 
Certo, sono riflessioni che non 
meriterebbero lo spreco deha carta 
su cui sono scritte, se in questo 
dilungare di botte e risposte, non si 
cercasse di invischiare anche chi non 
ha nessuna colpa, ne ha mai pensato 
di dividere la comunita nazionale 
italiana in base aha provenienza dei 
suoi componenti. In tutta questa 
baraonda, per esempio, perche 
viene tirata in baho la Comunita 
autogestita costiera e una sua 
delibera che riguarda la nomina del 
direttore del Ginnasio italiano di 
Pirano?
Probabilmente, soltanto perchč in 
questo modo chi attizza le polemiche 
črede di essersi meritato piu 
autorevolczza. Ma, come abbiamo 
rilevato gia la settimana scorsa, 
prima o dopo le bugie dimostrano 
di a vere le gambe corte. Aha faccia 
di chi ci vuol dividere in autoctoni 
e alloglotti.

Silvano Sau

Sei personaggi in 
cerca di eiettori

Non e una commedia pirandelliana, ma una realta isolana. Sono 
gli aspiranti alla poltrona di primo cittadino di Isola. Nel novero 
abbiamo dei politici purosangue, degli economisti di vario profilo 
professionale - tra questi pure un umorista famoso in regione - 
e una fruttivendola "DOC". II quadro e in perfetta sintonia con quelle 
che sono le interpretazioni della democrazia nel nostro Paese. Le 
loro promesse? Tutte piu o meno uguali: "ci impegneremo per 
migliorare le condizioni di vita nella nostra tanto amata Isola". E 
cosi scopriamo che tutti le vogliono bene. Alla nostra cittadina, 
naturalmente. Pero, nessuno dei sei personaggi e stato capace, 
almeno fino a questo momento, di spiegarci come faranno a 
raggiungere i tanto declamati miglioramenti.
Di certo sappiamo che la disoccupazione a Isola e a livelli abissali, 
che del sociale tutti se ne impipano, che le infrastrutture urbane 
sono paragonabili a quelle di una cittadina medievale, che le 
discariche comunali sono da antesignani dell’ambientalismo, ecc. 
Sappiamo altresi che Isola sbarca il lunario con enormi difficolta. 
A questo punto, come possiamo leggere quel "ci impegneremo 
per migliorare le condizioni di vita nella nostra tanto amata Isola" 
che ci viene promesso da tutti e sei i papabili sindaci? 
Speriamo solo di non doverlo tradurre nella per niente edificante 
trase: "ci siamo trovati sulTorlo del precipizio e poi abbiamo fatto 
un passo avanti".

Gianfranco Siljan

Re fosco e Malva sia...
Due le constatazioni di fondo della commissione giudicatrice della 
terza rassegna dei vini isolani, organizzata dalla Comunita autogestita 
della nazionalita italiana di Isola. La prima, che i vini portati 
direttamente dai produttori per essere giudicati stanno registrando 
un continuo miglioramento e, pur riguardando essenzialmente 
soltanto due tipi, il Refosco e la Malvasia, niente hanno ormai da 
invidiare alle grandi marche DOC. La seconda, rispetto agli anni 
precedenti, che vi e una sostanziale rimonta del vino rosso. O, per 
dirla con una battuta, e un vino sempre meno "fosco" - vista anche 
la brillantezza del color rubino - ed e sempre piu un vino da "Re". 
Anche questa pero e una tendenza ormai generale degli ultimi anni, 
per cui dopo un periodo in cui andava alla grande il vino bianco, 
ultimamente e il rosso ad avere il predominio. Tant’e vero, come 
ebbe a dire il direttore commerciale della Vinakoper, uno dei membri 
della giuria, il vino rosso ormai non riesce piu nemmeno a maturare

(Continua sulla seconda pagina)
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Nostre scuole 
a Lubiana

Alle Giomate delTistruzione slovena 
che si tengono a Lubiana dal 6 
al 9 maggio con il motto Per una 
vita creativa, ci sono anche 
istituzioni prescolastiche e 
scolastiche della Comunita 
nazionale italiana del Litorale. 
Infatti le tre scuole medie, le tre 
scuole elementari e i tre giardini 
d’infanzia dei comuni di Capodistria, 
Pirano ed Isola avranno il proprio 
spazio espositivo alla Časa di 
Cultura Cankar e si presenteranno 
con elaborati degli alunni, ricerche, 
disegni e altro materiale. Il titolo 
della mostra vuole mettere in 
rilievo soprattutto cio che e stata 
la storia delFistruzione in lingua 
italiana in Slovenia (una prima 
versione del titolo prevedeva pure 
di toccare 1’argomento delle 
prospettive delle scuole delle 
nazionalita). Lo spazio messo a 
disposizione delle nostre scuole e 
limitato a 45 metri quadrati, forse 
insufficienti a mostrare la vitalita 
e la creativita della Comunita 
nazionale. Gli istituti interessati 
avevano proposto di poter 
partecipare ad uno spettacolo 
artistico - culturale, di poter 
organizzare una tavola rotonda 
sulfistruzione della minoranza e 
di partecipare agli incontri sportivi 
tra le scuole medie, iniziative che 
purtroppo, per varie ragioni, non 
sono State inserite nelle 
manifestazioni dedicate ali’ 
istruzione slovena.
La Scuola elementare Dante 
Alighieri espone alla mostra disegni, 
ricerche sulfambiente e sulla sua 
storia, pubblicazioni e altro 
materiale preparato dagli alunni. 
Il giardino d’infanzia invece si 
presenta soprattutto con una 
vasta documentazione fotografka 
delle varie attivita che accom- 
pagnano il processo educativo e 
la vita dei bambini all’asilo. Ci 
sono anche disegni e il calendario 
preparato da una delle sezioni. 
La cooperativa scolastica, invece, 
attivita collaudata nella nostra 
scuola, avra un proprio spazio 
espositivo assieme ad altre tre 
scuole della maggioranza e 
presentera la propria storia 
raccontata dalle fotografie che 
illustrano 1’attivita della piccola 
stampa e il lavoro degli alunni e 
le pubblicazioni piu belle uscite 
dalle stampe in oltre quindici 
anni.

Marino Maurel
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nelle botti che gia trova la via del mercato.
Comunque, anche per il vino, vale come per tutte le altre attivita. 
Chi lavora bene ha il suo bel guadagno. E non e un caso che anche 
il vincitore di quest’anno e un nome che ormai si ripete ad ogni 
edizione.
Il miglior vino in assoluto e stato giudicato il Pinot Grigio proposto 
da Miran Korenika. Sempre al Korenika e andato anche il premio 
per il miglior Refosco. Nella categoria dei vini Malvasia, il premio 
e andato a Edi Rondič, mentre un premio speciale, fuori categoria, 
e stato assegnato a Silvano Knez per il Merlot.
Sempre a parere della giuria, composta da tre esperti a da due 
amatori, tutti i vini in gara erano al di sopra di una buona media 
generale, il che fa ben sperare per la prossima edizione.
A proposito, i vini in concorso erano 27. La commissione giudicatrice 
era composta da Branko Gasparini, Igor Jakomin e Nikolaj Vodišek 
(gli esperti) nonche da Elvino Chicco e dalkautore di questa cronaca 
(gli amatori). E vi posso assicurare che e stata un’esperienza faticosa, 
ma al contempo entusiasmante. Anche grazie al contributo di Luciano 
che ha allietato tutti i presenti con il suo solito mandolino di 
prosciutto cotto.

5.5.

Dal mondo della scuola
Alunni friulani ad Isola
Una trentina di alunni friulani di Cisterna di Coseano, in provincia 
di Udine, hanno restituito il 21 aprile la visita che i nostri alunni 
avevano fatto loro una decina di giomi prima. I coetanei delle due 
scuole, in «cerca di nuove amicizie», come e stato detto da uno dei 
loro accompagnatori e iniziatore dei contatti, il professor Peressi hanno 
potuto rafforzare i legami stretti per corrispondenza e i Friuli. Dopo 
uno spettacolino e i soliti scambi di benvenuto, gli alunni hanno avuto 
modo di parlare e stare assieme, ma anche di conoscere la nostra 
cittadina, tormentata quel giorno da una fastidiosa bora fuori stagione.

C’era una volta...
Si e concluso con una mostra il lavoro degli alunni della a scuola 
elementare dedicato alla creazione e all’illustrazione di libri. L’iniziativa 
aveva lo scopo di avvicinare i giovani al processo di nascita del libro 
per bambini e di sviluppare la creativita nel campo della scrittura, delle 
arti figurative e delle tecnica di rilegatura.

Marino Maurel

Sono sempre i mig/iori a vincere
Come gia accaduto qualche edizione fa, ii torneo di briscola aiiestito 
dalla nostra Comunita ha visto ia vittoria di una coppia giovane, a 
conferma della buona tradizione in questo campo daiie nostre padi. ii 
prosciutto (non 1’hanno tagiiato) e andato a Valter Jerman e Cristian 
Pug/iese giunti primi ai termine dei girone aii’itaiiana (tutti contro tutti) 
in concorrenza di sei coppie. i campioni uscenti Aido Puiin e Ciaudio 
Pečar "Guma", nonostante avessero ottenuto io stesso numero di vittorie, 
si sono dovuti accontentare dei secondo pošto poiche sconfitti ne/lo 
scontro diretto con i primi, portando cosi a časa ia mortadeiia (anche 
toro senza tagiiaria). E suita scia delle due coppie che ii hanno preceduti 
anche Dario Babič e Darko Grbas non hanno versato ii vino ricevuto 
in premio per ii terzo pošto. Beh, qui nessuno ha avuto da ridire visto 
che c'era da consumare ancora queiio rimaš to dalla sera prima dedicata 
appunto ai vino prodotto nella nostra zona. Tornando alla competizione, 
sono rimasti fuori dai podio i grandi favoriti, o aimeno ritenuti tali, Egidio 
Novel e Danilo Božič, sembra, per una briscola neiFuitima mano. 
Sfortuna. Come dire: ie carte vanno a chi se /e merita.

Roberto Si/jan

Le tre coppie Vincenti Foto: C. Chicco

Non c’e piu reli g ion e
Isola, aimeno per noi, e una cittadina bella e simpatica, ma alquanto 
disorganizzata. Non e che abbia molto da offrire o da vendere ai 
suoi visitatori, pero anche quel poco che c'ha lo vende male. Negli 
ultimi tempi i turisti a Isola non mancano. Scarseggiano invece le 
idee per rehdere a questi una permanenza a Isola piu piacevole, 
piu densa di contenuti. Sarebbe sufficiente qualche cartina della citta 
con ben indicati sopra i suoi monumenti piu importanti, come pure 
una guida gastronomica. Sono cose che non costano troppo, che 
pero rendono molto. Tra qualche giorno ci šara, aimeno lo speriamo, 
1’apertura ufficiale della nuova stagione turistica e guarda caso 
ancora nessuno degli organismi depositari dello sviluppo di Isola 
non ha nemmeno abbozzato un discorso sul come proporci in 
campo turistico. Uno dei soliti parti lunghi e difficili? Speriamo che 
con l’apertura del nuovo reparto maternita al nostro ospedale il tutto 
si risolva.

Gianfranco Siljan

A ttivita com unitaria
ORARIO D’APERTURA 
DELLA SEDE
Sala di lettura e bar sociale - Da 
lunedi a venerdi dalle ore 16.30 
alle 20.30.

Biblioteca - Il lunedi dalle ore 17 
alle 18 e il mercoledi e il giovedi 
dalle ore 16.30 alle 19.

MANIFESTAZIONI 
Sabato 10 maggio. alle ore 20.30, 
presso la Časa di cultura di Isola, 
avra luogo il tradizionale 
CONCERTO DI PRI MA VERA 
al quale parteciperanno ben 150 
cantori. Infatti alla manifestazione 
organizzata dalla Comunita 
Autogestita della Nazionalita 
Italiana di Isola hanno aderito il 
Coro ‘Riviera del Brenta” di 
Fiesso d’Artico (Venezia - Italia) 
diretto dal Maestro Moreno 
Menegazzo, il Coro “Ermes Grion” 
di Monfalcone (Italia) diretto dal 
Maestro Dario Regattin, il Coro 
misto “Tine Rožanc” di Lubiana 
diretto dal Maestro Mitja Gobec 
e il Coro “Haliaetum” della 
Comunita degli Italiani “Pasquale 
Besenghi degli Ughi” di Isola 
diretto dal Maestro Ciaudio 
Strudthoff. Il programma spazia 
da brani polifonici a canti popolari 
e folklore internazionale e 
addirittura agli evergreen della 
mušica leggera.
Si prospetta dunque una bella 
serata e, quel che piu conta, per 
tutti i gusti. L 'ingresso e libero.

Martedi 13 maggio. alle ore 
10.00, al Ridotto del Teatro di 
Capodistria, si terra una conferenza 
dell’attivista dell’associazione di 
Milano che si occupa della 
prevenzione e della lotta alla 
tossicodipendenza Franco Taverna, 
intitolata “Disagio dei giovani, 
disagio della societa”. La

conferenza, che vertera 
sulfesperienza del relatore nel 
campo della prevenzione e del 
recupero dei giovani 
tossicodipendenti, segue 1’incontro 
avuto da Don Mazzi, del Gruppo 
Exodus, con la comunita italiana 
in Istria. Organizzazione UI-UPT.

Giovedi 15 maggio. alle ore
19.00, nella Sala grande della 
Comunita, inaugurazione della 
mostra dei lavori del Gruppo di 
Arti figurative della Comunita 
diretto dalla prof.ssa Fulvia Grbac.

Mercoledi 21 maggio. alle ore
20.00, al Teatro Comunale di 
Capodistria, avra luogo lo 
spettacolo teatrale “Il beretto a 
sonagli” di Luigi Pirandello. A 
proporcelo il “Dramma Italiano” 
di Fiume per la regia di Francesco 
Randazzo.
Biglietti in vendita al botteghino 
al prezzo di 800 SIT per gli adulti 
e 500 SIT per i ragazzi.

AVVISI

L’Associazione COMUNITA 
DEGLI ITALIANI 
“Pasquale Besenghi degli 
Ughi” di Isola invita tutti 
coloro che non 1’abbiano 
ancora fatto a regolare il 
loro status di socio della 
Comunita presso la 
Segreteria di Palazzo 
Besenghi.

II Mandracchio, foglio della 
Comuniti italiana cfi Isola 
Rcdattorc rcsponsabilc:
Andrea Šumenjak
Redazione: C. Chicco, M. Maurel,
C. Raspolič, S. Sau, G. Siljan,
A. Šumenjak
Indirizzo: via S. Gregorčič 76,
6310 Isola, Slovenia
tel.,fax: (+386 66) 65031, 65853



ITALIJANSKA Z IZREKOM
Seveda vsi športniki niste bili 
v križanki, a brez skrbi Cojko 
vas pozna prav vse, pa tudi 
zadnje križanke še ni 
naredil. Tudi Izolani dobro 
poznamo izolske športnike, 
stare in mlade. V lepem 
številu dopisnic smo izžre
bali tri reševalce.
Prvo nagrado Binga Bonga 
prejme Kresevič Zvonka. 
Zvonka, prijetna živalca pa
piga, ni kaj. Drugo in tretjo 
nagrado prejmeta jože Oma
hen in Majda Buonassisi. 
Vsem nagrajencem četstita- 
mo in jih obenem vabimo k 
nadaljnem reševanju Man- 
dracevih križank!
Tokratna križanka ima skri
to geslo, ki ga dobite iz 
oštevilčenih črk od 1-19. V 
kolikor se želite potegovati 
za Mandračevo nagrado, 
potem pošljite kupon s 
pravilnim odgovorom, na 
naš naslov, Tednik Mandrač, 
Veliki trg 1, Izola, najkasne
je do torka 13. S.

0 A B C Č D f F C H / / K L M N 0

1 i 9

2 17

3 12 2

4 n 18

5 19 3

6 4

7 14

8 6 15

9 • 8

10 13

11

12 16

13 10 5 7

14

VODORAVNO

1. velika trgovina (2)
2. žalostinka - tropska ovijalka - znak za kalcij (2)
3. parola, razpoznavna beseda, ptice s pisanim perjem z Nove 
Gvineje - znak za Americij (2)
4. eventuelno - junaška pesnitev - reka na j. Škotske - večernica, 
danica (3)
5. začetek tzara - enaka sičnika - grški bog vojne - ljudska tehnika 
(5)
6. Ajshil - rod dreves, grmov iz družine octovk (1)
7. znak za radon - Joža (ljubkovalno) - maked. politik Gligorov(4)
8. kratica za mednarodno astronomsko zvezo - alpske reševalne 
sani - osebni zaimek - začetek ust (5)
9. oznaka Reke - predstavnik Anglosasov - znak za molibden (3)
10. dolgorepa papiga - gorovje v Burmi - srbska igralka Eva (2)
11. srbsko moško ime - nedelavnost, neaktivnost (2)
12. ime črke M - češki režiser František (film Vesna) - 
soglasnika s konca abecede - nizoz. pisatelj Fredrik 
Willem Van (3)
13. cesarjeva žena - južnoafriški borec ua pravice 
Nelson (1)
14. mera za mleko v ZDA - umetnost latinsko - na
jvečji otok v otočju Tuamoto - Janez Trdina (4)

NAVPIČNO

A kdor uživa le rastlinsko hrano (1)
B antično mesto SZ od Aten - slov. pisatelj Miha (1)
C bogastvo gozdov - znak za arzen - radioaktiven 
element - avtomobilska oznaka Sarajeva (3)
Č tuje žensko ime - prebivalec Iraka (3)

D preiskava organ, delov ali tkiva vzetih iz telesa - šesti židovski 
mesec (2)
E oznaka našega gl. mesta - močvirska ptica - ime balerine 
Mlakarjeve (4)
F pritok Rena v Švici - ozek pas kopnega med dvema morjema - 
znak za krom (3)
G visoka igralna karta - znak za silicij - ciprski vodja tajne teroris
tične organizacije Gergius Digenis (3)
H sredoz. drevo, ki daje dobro olje - ženske hlačne nogavice s tu
jko (3)
I del Ljubljane - mesto v amer. državi Virginija-oznaka Makarske(2)
J umetnik brez akadem. izobrazbe (slikar) - reka, ki teče skozi 
Muenchen - angleški (2)
K krvoskrunstvo - tipalka pri žuželkah (2)
L am. igralec James - eno do čutil - žen. ime (2)
M ime Presleya - ljub. nadškof Franc (4)
N bivši am. predsednik Jimmy - sl. pisatelj Fran (psevdonim 
Podlimbarski) (2)
O jap, iskalka biserov - znak za kobalt - koničast, šilast (3)
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KRIMINALIJE
_

Prazniki so dečke dobro zdelali. Prvič, zato ker je bilo več dela, drugič pa 
zato, ker domačine že ukrotijo, s forešti pa je kažin. Oni pridejo dol na 
dopust, prepustijo se soncu in pozabijo na vse tegobe. Včasih še dečkov 
ne jemljejo resno.

Forešto on, 
forešta ona
Na Svetilniku, natančneje v gostinskem 
lokalu Adriatic, je neznanec ukradel 
žensko torbico. Iz torrbice je odtujil 
23.000 tolarjev in 350 DEM, torbico z 
dokumenti pa vrgel v ženski dvojni v in c.

Tat že ni bil forešto
Na Maliji so neznanci ukradli reklamni 
pano Združeni listi socialnih demokratov. 
Kot vse kaže je tatove zapekla politična 
vest in so čez dva dni totalno zasvinjani 
pano ponovno vrnili na isto mesto.

Joj, koliki je moj
Dečki so z bravurozno akcijo uspeli 
obvaladati tipa, ki si ga je na dvorišču 
vlekel iz hlač in ga kazal sosedu. 
Predlagan bo sodniku za prekrške.

Kršitelj iz Delamarisa

V Delamarisu zaposleni se ga je za 
praznike iz dolgčasa tako načučal, da je 
postal moteč za okolico. Prišli so torej 
dečki, tipa spakirali in okolica je imela mir.

Lovci opozarjajo
lovci so se pritožili, da je veliko psov 
spuščenih in preganjajo divjad z lovišč. 
Obveščajo, da bo vsak pes dobljen na 
lovišču zagotovo ustreljen.

V minulem že počitniškem tednu 
je bilo zabeleženih še nekaj kršitev 
javnega reda in miru, zabeleženih 
je bilo tudi še nekaj manjših tatvin 
in vlomov, dečki so zasegli nekaj 
opojnih sredstev, zgodile pa so se 
štri prometne nezgode, ena oseba 
pa je bila odpeljana v bolnišnico.

GASILCI, REŠEVALCI, 
CENTER ZA OBVEŠČANJE
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POLICIJA
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od očal - kontaktnih leč do rednih brezplačnih kontrol vida. 

fotooptika RIO Ljubljanska 24 IZOLA tel.: 066/ 61 403, fax: 066/ 67 044

19.540 DEM
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Izola, Cankarjev d. (nasproti po§te)/tcl.: 066/6^ 097

ČASTNI MEŠČAN 
AKTUBINSKA
Izola ima svoje častne občane, Izolani 
pa so tudi častni občani drugje. Leon 
Bernetič, neutrudni iskalec resnice o 
smrti očeta, revolucionarja Rudolfa 
Bernetiča, je med svojim aprilskim 
obiskom v Kazakstanu postal častni 
meščan pokrajine in mesta Aktubinsk. 
Na fotografiji je v častni obleki v 
spremstvu župana in podžupana. Več o 
tem na notranjih straneh.

OB DNEVU ZMAGE
Pisalo se je še eno od let, ko je z one strani miljskih hribov grozil zunanji sovražnik 
in se je v vsaki družboslovni knjigi skrival notranji sovražnik. Enota teritorialne 
obrambe (v njej je bilo očitno precej delavcev izolskega Delamarisa) se je pod 
toplim majskim soncem zbrala na predavanju iz moralnopolitične vzgoje. Ali je 
bilo predavanje uspešno se ne ve, jasno pa je, da smo tudi takrat zmagali. Morda 
se bo prepoznal kateri od takratnih borcev slovenske vojske in povedal, kdaj in 
kje je fotografija nastala. Vsebina predavanja pa verjetno nikogar več ne zanima. 
Fotografijo je, prazniku zmage v spomin, izbrskal Gojko Cukrov.
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